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                                          ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ                        
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ    ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ     

ΝΟΜΟΣ   ΚΥΚΛΑΔΩΝ                                Αρ. Πρωτ. : 10676/24-7-2012 

ΔΗΜΟΣ ΠΑΡΟΥ 

                    Α ρ ι θ μ. Α π ό φ α σ η ς : 217 / 2012 

 
                  Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το Πρακτικό  14/2012 της Συνεδρίασης του Δημοτικού  Συμβουλίου  Πάρου  

 

Θ έ μ α : Απολογισμός πεπραγμένων Δημοτικής Αρχής για το έτος 2011.  

Στην Πάρο σήμερα 9 Ιουλίου 2012 ημέρα Δευτέρα και ώρα 19.00 ,́   το Δημοτικό Συμβούλιο 
Πάρου συνήλθε σε ειδική δημόσια τακτική συνεδρίαση στο δημοτικό κτίριο πρώην 
Ξενοδοχείο «ΞΕΝΙΑ» ύστερα από την με αριθμό πρωτ. 8404/19-06-2012 έγγραφη 
πρόσκληση του Προέδρου του, που δημοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του 

Δήμου Πάρου και επιδόθηκε με αποδεικτικό   στους Δημοτικούς Συμβούλους και στον 
Δήμαρχο,  σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ Α΄87) για την 
συζήτηση και λήψη απόφασης στo παρακάτω θέμα της ημερήσιας διάταξης.   
Πριν από την έναρξη  της συνεδρίασης αυτής διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο, πως υπήρχε 
νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο 27 μελών παραβρέθηκαν  23 μέλη και ονομαστικά 
οι: 

Από τους Δημοτικούς Συμβούλους 

                     Π α ρ ό ν τ ε ς                                                Α π ό ν τ ε ς 

      1.   Ακάλεστος Ευριπίδης     1.   Αντιπαριώτης Δημήτριος                                 
      2.   Αρκάς Αντώνιος    2.   Βελέντζας Φραγκίσκος      
      3.   Γαβαλάς Στέφανος                                 3.   Ξένος Γεώργιος 
      4.   Ισιγώνης Μανώλης                                         4.   Ρούσσος Ζαχαρίας     

      5.   Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα     
6. Καρατζάς Γεώργιος        
7. Κοντός Λουΐζος – Παντελεήμων  
8. Κουτσουράκης Παναγιώτης                                                
9. Κωβαίος Μάρκος  
10. Λουκής Γεώργιος  

11. Μοστράτος Χρήστος  
12. Μπαφίτης Γεώργιος  
13. Πατέλης Άγγελος  
14. Πετρόπουλος Βαζαίος  
15. Πρωτολάτη Γρηγορία  
16. Ραγκούσης Ιωάννης 

      17. Ραγκούσης Νικόλαος   
      18. Ροκονίδας Κων/νος  
      19. Ρούσσος Παντελής  

20. Τριβυζά - Φραντζή Μαρία 
21. Φραγκούλη Μαρουσώ  
22. Φραγκούλης Στυλιανός   

23. Χανιώτη Μαρία     
    Παρών ήταν και ο Δήμαρχος Πάρου κ.  Χρήστος Βλαχογιάννης. 
Στην  συνεδρίαση παραβρέθηκε η υπάλληλος του Δήμου Πάρου κ. Αγγελική Σιφναίου για 
την τήρηση των πρακτικών.  
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Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Κοντός Λουΐζος ύστερα  από την διαπίστωση 
απαρτίας κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και  ο Δήμαρχος Πάρου κ. Χρήστος 
Βλαχογιάννης  εισηγήθηκε ως κατωτέρω το θέμα  ημερήσιας διάταξης. 
    Θέμα 1ο  :Η.Δ.                                                                      Εισηγητής : κ. Δήμαρχος   

Kυρίες και Κύριοι, 

Ζούμε σε μια χρονική περίοδο έντονης και πρωτόγνωρης κρίσης πολιτικής, οικονομικής, 
κοινωνικής και θεσμικής, οι επιπτώσεις της οποίας είναι αισθητές σε όλους μας και 
αναμφίβολα σε μια μερίδα συνδημοτών μας είναι δυσβάσταχτες. 

Η κοινωνική συνοχή κινδυνεύει περισσότερο από κάθε άλλη φορά να διαρραγεί και 
δυστυχώς μέχρι σήμερα δε φαίνεται να υπάρχει στον ορίζοντα κάποια ελπιδοφόρα προοπτική 
για οικονομική ανάπτυξη με κοινωνική δικαιοσύνη χωρίς αποκλεισμούς σε ένα περιβάλλον 

που θα επικρατεί κλίμα συναίνεσης, συνεργασίας και αλληλεγγύης. 
Τα προβλήματα είναι πολλά και μεγάλα, έχουν συσσωρευτεί όλη την περίοδο της 

μεταπολίτευσης και ο χώρος αποθήκευσής τους έχει υπερκορεστεί. Τώρα δε μας σώζει τίποτε 
άλλο παρά να δώσουμε λύση στο καθένα απ’ αυτά όσο γίνεται γρηγορότερα αφού πρώτα τα 
ιεραρχήσουμε σωστά. 

Γεγονός είναι ότι τα μεγάλα αυτά προβλήματα δε λύνονται μόνο από το κράτος ή την 

αγορά.  Η σωστή λύση προέρχεται και από την ενεργό δράση των πολιτών που βιώνουν τα 
προβλήματα, έχουν γνώσεις και μπορούν να προτείνουν εναλλακτικές λύσεις. 

Έχουμε ανάγκη από ένα κράτος που θα εκφράζει την κοινωνική βούληση για πρόοδο 
και θα είναι αρωγός σε κάθε νέα δημιουργική πρόταση των πολιτών. 
Ένα κράτος που όλες οι ενέργειές του θα είναι διαφανείς και προσβάσιμες στον πολίτη, που 
θα εφαρμόσει ουσιαστικά την αποκέντρωση αφού πρώτα προχωρήσει αποφασιστικά στην 

εξυγίανση και αναβάθμιση της δημόσιας διοίκησης. 
Ένα κράτος που θα βλέπει την τοπική αυτοδιοίκηση με εμπιστοσύνη και δε θα την 

κηδεμονεύει με κώδικες που δεν της επιτρέπουν να αποφασίζει εκείνη για ζητήματα του 
τόπου της. 

Μία αυτοδιοίκηση στην οποία θα δοθεί περισσότερη ελευθερία στη λήψη των 
αποφάσεων των αιρετών της οργάνων και ένα κράτος που θα ελέγχει την εφαρμογή του 
συντάγματος και των νόμων όχι όμως να τις κρίνει επί της πολιτικής τους ουσίας. Λέμε 

ξεκάθαρα ΝΑΙ να ασκείται έλεγχος νομιμότητας ΟΧΙ όμως να ασκείται έλεγχος 
σκοπιμότητας. 

Μία αυτοδιοίκηση που θα είναι κοντά στο δημότη της, θα αφουγκράζεται τα 
προβλήματά του, θα έχει ως αδιαπραγμάτευτο μέλημά της την ικανοποίηση των αιτημάτων 
του πολίτη της και θα αναλαμβάνει αποκλειστικά την ευθύνη των αποφάσεών της.  

Μια αυτοδιοίκηση που θα εξυπηρετεί τους στόχους της αποκέντρωσης, θα γίνεται 

αποδέκτης εκχωρημένων αρμοδιοτήτων για να τις διεκπεραιώσει και όχι να ικανοποιεί το 
κεντρικό κράτος το οποίο επιθυμεί μόνο να τις μεταβιβάσει το «μπαλάκι» των ευθυνών.   

Μία αυτοδιοίκηση που θα είναι τοπικό κυβερνείο στην ουσία και  όχι στα χαρτιά. 
 
Κυρίες και Κύριοι, 

Ο φετινός απολογισμός πεπραγμένων της Δημοτικής Αρχής βρίσκει την τοπική αυτοδιοίκηση 

στο χείλος του γκρεμού. Οι Δήμοι της χώρας βρίσκονται στην κυριολεξία υπό κατάρρευση. 
Οι επιχορηγήσεις για λειτουργικές δαπάνες (ΚΑΠ)  στο σύνολο των Δήμων της χώρας το 
2012 σε σύγκριση με το 2009 μειώθηκαν περίπου στο μισό, το ίδιο ισχύει και για τη ΣΑΤΑ.  

Α/Α ΕΣΟΔΑ 2009 2010 2011 2012 

1 Έσοδα από 

επιχορηγήσεις ΚΑΠ 

2.845.000.000 2.012.000.000 2.133.135.338 1.415.007.304 
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Δήμων 

2 Έσοδα από 
επιχορηγήσεις ΣΑΤΑ  

847.500.000 597.000.000 540.299.900 380.000.000 

  

Οι αριθμοί δείχνουν ότι εάν οι μειώσεις που εφαρμόστηκαν στην τοπική 
αυτοδιοίκηση εφαρμόζονταν στο σύνολο της κεντρικής και γενικής κυβέρνησης η χώρα θα 
παρουσίαζε ήδη πρωτογενή πλεονάσματα και δε θα υπήρχε ανάγκη για την εφαρμογή άλλων 
επώδυνων μέτρων. 

Βέβαια όλοι μας οφείλουμε να αναγνωρίσουμε την κρίσιμη δημοσιονομική 
κατάσταση στην οποία βρίσκεται η χώρα μας, όμως επίσης οφείλουν όλοι να αναγνωρίσουν 

και την πολύ μεγάλη προσπάθεια των δήμων σ’ αυτόν τον τομέα και θεωρώ δίκαιο να έχει η 
τοπική αυτοδιοίκηση ίση μεταχείριση με τους υπόλοιπους φορείς της γενικής κυβέρνησης, 
διότι εάν αυτό δε συμβεί και δεν αλλάξουν τα σημερινά δεδομένα τότε οι δήμοι με ακρίβεια 
θα οδηγηθούν σε κλείσιμο. 

Αυτή σε συντομία είναι η γενική κατάσταση των Δήμων της χώρας και βέβαια 
εξαίρεση δεν αποτελεί και ο δικός μας Δήμος. Πορευόμαστε σε τεντωμένο σχοινί και 

προσπαθούμε επιτυχώς μέχρι σήμερα να διατηρούμε την κατάσταση υπό έλεγχο. 
Ανταποκρινόμαστε απολύτως στις υποχρεώσεις μας, δεν έχουμε συνάψει κανένα δάνειο και 
για μία κόμη χρονιά δεν αυξήσαμε τα δημοτικά τέλη και δεν επιβάλλαμε κανένα νέο φόρο. 
Σημαντικό επίσης είναι ότι τα χρήματα της ΣΑΤΑ χρησιμοποιούνται για έργα τα οποία 
βελτιώνουν την καθημερινότητα του πολίτη. Ο Δήμος Πάρου συγκαταλέγεται μεταξύ των 
Δήμων που αποδίδει πλήρως και κάθε μήνα τις κρατήσεις για τους ασφαλιστικούς 

οργανισμούς και υπέρ τρίτων γενικότερα χωρίς μέχρι σήμερα να υπάρχει καμία σχετική 
οφειλή από προηγούμενα οικονομικά έτη. Με άλλα λόγια η σημερινή κατάσταση του Δήμου 
μας μας επιτρέπει χωρίς ίχνος υπερβολής να ισχυριστούμε ότι ο Δήμος μας είναι 
νοικοκυρεμένος και μέσα σ’ αυτή τη δύσκολη συγκυρία ακόμα αντέχει. 

Τα στοιχεία που δείχνουν την οικονομική κατάσταση του Δήμου μας είναι η εξής: 
ΔΑΝΕΙΑ 

ΕΤΟΣ 

ΣΥΝΑΨΗΣ 

ΑΡΧΙΚΟ 

ΠΟΣΟ 

ΔΟΣΗ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΕΤΟΣ 

ΑΠΟΠΛΗΡΩΜΗΣ 

1997 77.000 7.267 30.696 2016 

1999 17.200 1.582 8.862 2018 

2001 715.779 64.766 442.378 2020 

 
Η αποπληρωμή των πραγματοποιείται κανονικά. 
 
Τα έσοδα του Δήμου για το 2011 είναι: 

ΤΑΚΤΙΚΑ: 6.630.275,97 € 

ΕΚΤΑΚΤΑ: 4.011.529,65 € 

Για να έχουμε πληρέστερη εικόνα παρατίθενται οι παρακάτω πίνακες:  

Κ.Α. ΚΕΝΤΡΙΚΟΙ 

ΑΥΤΟΤΕΛΕΙΣ 

ΠΟΡΟΙ 

2009 2010 2011 

0611 Κ.Α.Π. για 
λειτουργικές 
ανάγκες 

3.212.531,10 2.326.338,26 2.285.765,24 

0614 Κ.Α.Π. για 194.165,66 104.348,82 109.840,86 
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λειτουργικές 

δαπάνες 
σχολείων 

1311 Κ.Α.Π. 
επενδυτικές 
δαπάνες ΣΑΤΑ 

1.526.862,32 1.006.586 366.706 

     
 

Κ.Α.  2009 2010 2011 

0451 Τέλη διαμονής 
παρεπιδημούντων 

101.668,32 85.730,75 87.438,92 

0452 Τέλη επί 
ακαθαρίστων 
εσόδων 
καταστημάτων 

125.228,69 140.699,82 114.618,90 

 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΕΣΟΔΩΝ-ΕΞΟΔΩΝ ΑΝΤΑΠΟΔΟΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 

 2009 2010 2011 

ΕΣΟΔΑ 2.337.784,49 2.541.646,85 2.501.832,38 
ΕΞΟΔΑ 3.356.864,86 3.281.604,98 2.925.125,69 

ΔΙΑΦΟΡΑ ΕΠΙ ΤΟΙΣ ΕΚΑΤΟ -43,59 -29,11 -16,92 

 
Στους παραπάνω πίνακες φαίνονται καθαρά οι μειώσεις των κρατικών επιχορηγήσεων 

(το 2011 σε σύγκριση με το 2009, τα ελάχιστα έσοδα του Δήμου από τα τέλη διαμονής 
παρεπιδημούντων μετά τη μείωση του συντελεστή από 2% σε 0,5%) και η μεγάλη 
προσπάθεια που καταβάλλουμε για να περιορίσουμε τα έξοδα  των ανταποδοτικών τελών το 
αποτέλεσμα είναι πολύ σημαντικό διότι χωρίς να επιβάλλουμε αύξηση τα τελευταία χρόνια 
στα δημοτικά τέλη, καταφέραμε το -170% του 2003 να το μειώσουμε στο -16,92% το 2011. 

Η προσπάθεια θα συνεχιστεί με αμείωτο ρυθμό. Όλοι μαζί αιρετοί και εργαζόμενοι 

στο Δήμο θα προσπαθήσουμε να περιορίσουμε κι άλλο τις δαπάνες και να εισπράξουμε τα 
έσοδα που οφείλουν κάποιοι συμπολίτες μας στο Δήμο. Είναι ώρα να πληρώσουν όχι αυτοί 
που δεν έχουν αλλά αυτοί που είναι ασυνεπείς και δεν θέλουν. Η δημοτική αρχή σταθερά 
πιστή στην ικανοποίηση του περί δικαίου αισθήματος των πολιτών είναι ανυποχώρητη στην 
είσπραξη των οφειλών και θα εξαντλήσει όλες τις δυνατότητες που της παρέχει η ισχύουσα 
νομοθεσία. 

Θεωρώ όμως ότι είναι απολύτως απαραίτητο όλοι μας να συνειδητοποιήσουμε την 
κατάσταση στην οποία βρισκόμαστε να βοηθήσουμε στην πράξη όσο μπορούμε να 
εξαλείψουμε φαινόμενα σπατάλης να εφαρμόζουμε τον κανονισμό καθαριότητας και κυρίως 
να πιστέψει ο καθένας μας ό,τι ανήκει στο Δήμο, ό,τι βρίσκεται στην κοινή χρήση είναι δικό 
μας. 

 

ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑ-ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ 

 

Μέσα σε αντίξοες συνθήκες και χωρίς το απαραίτητο εργατικό προσωπικό 
εργαζόμενοι και αιρετοί καταβάλλουμε τεράστιες προσπάθειες ώστε να διατηρήσουμε το 
νησί μας καθαρό και νοικοκυρεμένο. Βέβαια αυτό για να επιτευχθεί απαιτεί τη βοήθεια όλων 
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μας. Ευτυχώς μέχρι τώρα τα καταφέρνουμε αρκετά καλά και δεν είναι καθόλου τυχαία τα 
ευμενή σχόλια των επισκεπτών του νησιού μας για την καθαριότητα. 

Ο Χ.Υ.Τ.Α. λειτουργεί άψογα, έχουν γίνει όλες οι απαιτούμενες βελτιώσεις όπως 
βεβαιώνει και η σχετική έκθεση αυτοψίας (αρ. πρωτ. 52840/4403 με ημερομηνία 5 -6-2012) 
της Γενικής Δ/νσης Αναπτυξιακού Προγραμματισμού Περιβάλλοντος και Υποδομής της 

Περιφέρειας Νοτίου Αιγαίου. Ο όγκος των απορριμμάτων που δέχθηκε ο Χ.Υ.Τ.Α. από 
απορριμματοφόρα και φορτηγά του Δήμου και από ιδιώτες για το 2010 είναι 11.512.505 κιλά 
και για το 2011 10.938.810 κιλά. 

1. ΣΥΝΟΠΤΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΩΝ ΔΑΠΑΝΩΝ 

 

ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ 

2010 2011 

ΕΙΔΟΣ ΕΥΡΩ ΕΙΔΟΣ ΕΥΡΩ 

ΗΛ. ΡΕΥΜΑ 7.400,00 ΗΛ. ΡΕΥΜΑ 9.590,00 
ΣΥΝΤΗΡΗΣΕΙΣ 13.440,00 ΣΥΝΤΗΡΗΣΕΙΣ 14.025,35 

ΚΑΥΣΙΜΑ 36.493,77 ΚΑΥΣΙΜΑ 25.643,74 

ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ 5.000,00 ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ 7.399,39 

ΧΩΜΑΤΟΚΑΛΥΨΗ 174.323,21 ΧΩΜΑΤΟΚΑΛΥΨΗ 168.713,95 

ΠΕΡΙΒ. ΠΑΡΑΚΟΛ. ΠΕΡΙΒ. ΠΑΡΑΚΟΛ. 

  ΘΡΥΜΜΑΤΙΣΜΟΣ 21.622,81 

  ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΣ 
ΠΕΡΙΒ. 

13.266,20 

  ΕΡΓΑ 7.499,40 

  ΜΕΛΕΤΕΣ 14.950,00 
ΣΥΝΟΛΟ 236.656,98 ΣΥΝΟΛΟ 282.710,84 

Στις ανωτέρω εργασίες περιλαμβάνονται τα πραγματικά κόστη λειτουργίας για το 
κάθε έτος χωρίς οποιεσδήποτε παλαιότερες οφειλές 

 
2. ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΠΑΡΟΥ ΕΤΟΥΣ 2011 

 
 1 2 3 4 5 6 

ΕΙΔΟΣ 

ΑΝΑΚΥΚΛΩ

ΣΙΜΟΥ 

ΥΛΙΚΟΥ 

ΧΑΡΤΙ ΓΥΑΛΙ ΑΝΑΜΙΚ

ΤΟ 

(ΠΛΑΣΤΙ

ΚΟ, 

ΑΛΟΥΜΙ

ΝΙΟ, 

ΛΕΥΚΟΣ

ΙΔΕΡΟΣ, 

TETRAP

ACK) 

Α.Η.Η.Ε. ΜΕΤΑΧΕΙΡΙ

ΣΜΕΝΑ 

ΕΛΑΣΤΙΚΑ 

ΟΧΗΜΑΤΩΝ 

ΜΕΤΑΛΛΑ 

(ΣΙΔΕΡΟΣ, 

ΜΠΟΥΓΕΡΟ, 

ΟΤΚΖ) 

ΠΟΣΟΤΗΤΑ 

(ΚΙΛΑ) 

600.400 173.140 309.210 40.450 67.170 202.810 

 ΣΥΝΟΛΟ ΜΠΛΕ ΚΑΔΩΝ: 

1.086.050 

   

Παρατηρήσεις: Στήλες 1,2,3: Αφορούν τους μπλε κάδους ανακύκλωσης (Ε.Ε.Α.Α.)  
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Στήλη 4: Ανακύκλωση Ηλεκτρικών Ηλεκτρονικών Συσκευών σε 
συνεργασία με την Ανακύκλωση Συσκευών Α.Ε. 
 

Δαπάνες που πραγματοποιήθηκαν το 2011 στον τομέα της καθαριότητας είναι οι παρακάτω:  
 Εργασίες επισκευής-συντήρησης οχημάτων καθαριότητας και αγορά 

ανταλλακτικών                                     49.288,00 €  
 Άσπρισμα πλακόστρωτων παλιών οικισμών        20.000,00 €  
 Καύσιμα κίνησης                                                137.780,00 € 
 Προμήθεια δύο (2) μικρών ανατρεπόμενων φορτηγών για αποκομιδή 

απορριμμάτων από παραδοσιακούς οικισμούς, αξίας                                                                      
57.687,00 € 

 Πλύση με το πλυντήριο των κάδων απορριμμάτων και ανακυκλώσιμων υλικών 
ανά τακτά χρονικά διαστήματα 

 Καθαρισμός αλσυλλίων                                        19.952,00 €  
 Αποψίλωση-Καθαρισμός πρανών οδικού  
     δικτύου                                                                  19.998,40 € 
 Προμήθεια υλικού απόσμησης κάδων  

     απορριμμάτων                                                         4.982,10 €  
 Προμήθεια βιοδιασπώμενων σάκκων  
     απορριμμάτων                                                       14.982,10 € 
 Προμήθεια εξοπλισμού ομάδων πυρόσβεσης        4.336,00 €  
 Οριστικές μελέτες αποκατάστασης πρώην  
     ΧΑΔΑ                                                                   13.920,00 €  

 Φόρτωση και μεταφορά μπαζών-Φυτικών υπολειμμάτων και ογκωδών 
αντικειμένων                                         61.095,11 €  

 
Επισημαίνω ότι το Γ.Π.Σ. έχει βγει σε Φ.Ε.Κ. από τον περασμένο Μάιο. Δεν πρέπει να 
ξεχνάμε ότι είμαστε το πρώτο νησί των Κυκλάδων με εγκεκριμένο Γενικό Πολεοδομικό 
Σχέδιο. 

ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 

Όπως ανέφερα πριν το 2011 τα χρήματα της ΣΑΤΑ ήταν 366.706 € πολύ λιγότερα απ’ αυτά 
που περιμέναμε αφού το τεχνικό μας πρόγραμμα για το 2011 ήταν 1.000.000 € περίπου.  

Έτσι με τα περιορισμένα αυτά χρήματα και με τα υπόλοιπα της ΣΑΤΑ του 2010 που 
διατέθηκαν για τα συνεχιζόμενα έργα μέσα στον χρόνο που πέρασε με τίτλους υλοποιήθηκαν 
τα παρακάτω: 

 Υπογειώσεις δικτύων Δ.Ε.Η. παραδοσιακών  
     οικισμών                                                                   110.580 €  
 Ανάπλαση αύλειου χώρου 2ου Δημοτικού Σχολείου Παροικιάς συνολικά                                                   

88.349 € (εκ των οποίων 46.038 € για το 2011 και  
      42.311 € για το 2010) 
 Αποκατάσταση τοίχου αντιστήριξης Κάστρου  

     Παροικιάς                                                                   43.225 € 
 Επέκταση πεζοδρομίου Εκατονταπυλιανής               43.264 €  
 Ασφαλτοστρώσεις δρόμων                                        89.232 €  
 Τσιμεντοστρώσεις δρόμων                                        83.063 €  
 Προμήθεια υλικών για συντηρήσεις δρόμων  
    (3 Α)                                                                            62.529 €  
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 Προμήθεια σκυροδέματος για επούλωση  
     λακκούβων                                                                 39.807 €  
 Προμήθεια ασφαλτομίγματος για επούλωση  
     λακκούβων                                                                 15.000 €  
 Προμήθεια πλακών για συντήρηση  

     πλακόστρωτων                                                           13.000 €  
 Συντηρήσεις και βελτιώσεις δρόμων                         83.000 € 
 Προμήθεια οικοδομικών υλικών για  
     επισκευές και συντηρήσεις                                        19.500 €  
 Διαμόρφωση χώρων γραφείων Τεχνικής  
     Υπηρεσίας                                                                  20.000 € 

 
Όπως όμως αναφέραμε και άλλες φορές την χρονιά που πέρασε προσπαθήσαμε 

συντονισμένα με την Τεχνική Υπηρεσία και τους εργάτες του Δήμου και καταφέραμε 
αγοράζοντας τα υλικά να πραγματοποιήσουμε πολλά έργα με αυτεπιστασία σ’ όλες τις 
Δημοτικές και Τοπικές Κοινότητες. 

 

 Στα παραπάνω θα πρέπει να προσθέσουμε τα χρήματα που διέθεσε ο Δήμος το 
2011 για τη δωρεάν αστική συγκοινωνία Παροικιάς                                                                   
75.000 € 

 Προμήθεια αυτοκινήτου Δημοτικής Αστυνομίας      18.527 € 
 Απογραφή και τεκμηρίωση υγρότοπων Δήμου  

Πάρου                                                                          7.380 €  

 Αύξηση μετοχικού κεφαλαίου Περιβαλλοντικού Πάρκου  
     Πάρου                                                                        30.000 € 
 Μισθώματα χώρων στάθμευσης                              116.466 €  
 Μισθώματα κτιρίων                                                   71.500 €  
 

                                               ΣΦΑΓΕΙΑ 

Λειτουργούμε σύγχρονα σφαγεία τα οποία δεν καλύπτουν την ανταποδοτικότητα όπως 
φαίνεται από τα παρακάτω ανακεφαλαιωτικά στοιχεία:  
 

ΕΤΟΣ 2011 

ΕΣΟΔΑ 43.412,88 ΕΞΟΔΑ 103.831,27 

    
ΕΤΟΣ 2010 

ΕΣΟΔΑ 46.530,64 ΕΞΟΔΑ 115.277,30 

 
1. Στα έσοδα περιλαμβάνονται έσοδα και χονδρικής και λιανικής 
2. Στα έξοδα περιλαμβάνονται αναλώσιμα, καύσιμα, εργολάβοι, μισθοδοσία, 

από το 2011 Δ.Ε.Η., αγορές παγίων κ.λ.π. 
 

ΑΥΤΟΤΕΛΕΣ ΓΡΑΦΕΙΟ ΟΡΓΑΝΩΣΗΣ ΚΑΙ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΚΗΣ 

Στόχος μας είναι ο εκσυγχρονισμός του Δήμου σε θέματα πληροφορικής. Οι δαπάνες για 
προμήθειες και γενικότερα βελτιώσεις του τομέα είναι οι παρακάτω:  
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Βασικές δαπάνες βελτιώσεις και προμήθειες σε θάματα πληροφορικής για το 

2011 

 
 10-7135.006 Προμήθεια συστήματος καταγραφής ωρών εργασίας προσωπικού                                             

3.000,00 € 

Έγινε προμήθεια εξοπλισμού καταγραφής ωρών εργασίας προσωπικού και 
τοποθετήθηκαν στη Δημοτική Κοινότητα Νάουσας, στο ΚΕΠ Νάουσας, στην 
Τεχνική Υπηρεσία Δήμου Πάρου (Σφαγεία), και στο ΚΕΠ Παροικιάς. 

 10-7135-011 Προμήθεια εξοπλισμού για μικροφωνική εγκατάσταση Τοπικής 
Κοινότητας Κώστου           1.600,00 € 

 10-7134.004 Προμήθεια διακομιστή για φιλοξενία mail  

       SERVER                                                               4.000,00 € 
 10-7134.001 Προμήθεια μηχανογραφικού  
     εξοπλισμού                                                            10.000,00 € 

Προμήθεια υπολογιστικών συστημάτων και λοιπών περιφερειακών για τις 
ανάγκες του Δήμου Πάρου 

 10-7134.014 Προμήθεια εκτυπωτών και συσκευών  

     ΦΑΞ                                                                        3.000,00 € 
Προμήθεια εκτυπωτών και συσκευών τηλεομοιοτυπίας για τις ανάγκες του 
Δήμου Πάρου, του ΚΕΠ Παροικίας και των νέων γραφείων των τεχνικών 
υπηρεσιών. 

 10-7134.002 Προμήθεια λογισμικού και αδειών  
      χρήσης                                                                  15.000,00 € 

Ειδικό λογισμικό για τις ανάγκες των τεχνικών υπηρεσιών όπως λογισμικό 
ενεργειακής απόδοσης των κτηρίων και πιστοποίηση υφισταμένων, λογισμικό 
για σχεδιασμό κτηρίων ασφαλέστερων στους σεισμούς, προμήθεια λογισμικού 
για εργασίες ηλεκτρομηχανολογικών μελετών και λογισμικό προστασίας Η/Υ 
και διακομιστών. 

 10-7135.017 Κεραίες ζεύξεων υψηλής  
     διαθεσιμότητας                                                        1.500,00 €  

Κεραίες για τη διασύνδεση με το κτήριο της ΕΤ3 και τις αποθήκες του Δήμου 
Πάρου στο πλαίσιο διασύνδεσης των κτηρίων με τον κεντρικό server. 

 Συμβόλαιο συντήρησης εφαρμογών λογισμικού  14.841,00 €  
 Συμβόλαιο συντήρησης ιστοσελίδας                    12.000,00 €  
 Συμβόλαιο λειτουργίας-συντήρησης                   15.000,00 €. 
Το αρνητικό είναι η υποστελέχωση του τομές καθ’ ότι ένας υπάλληλος δεν μπορεί 

να κάνει τα πάντα όσο και αν προσπαθεί. 
 
 

ΠΑΙΔΕΙΑ 

Είμαστε πάντα δίπλα στις ανάγκες και τα προβλήματα των σχολείων. Οι Σχολικές Επιτροπές 

Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης υπό την Προεδρία Αντιδημάρχων 
καταβάλλουν κάθε προσπάθεια στο πλαίσιο των δυνατοτήτων που μας επιτρέπει το νομικό 
καθεστώς και οι οικονομικές δυνατότητές μας καλύπτουμε όλα όσα αφορούν τη συντήρηση 
και επισκευή των κτηρίων. Ιδιαίτερα τώρα που η χρηματοδότηση με ισόποσες δόσεις της 
κρατικής επιχορήγησης ανήκει πια στο παρελθόν καθ’ ότι δεν είναι επιτρεπτό από τις 
αρμόδιες ελεγκτικές αρχές εξαιτίας κυρίως της γενικής οικονομικής κατάστασης.  
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ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΚΑΙ ΠΡΟΒΟΛΗ 

Το νέο Δ.Σ. και η Πρόεδρος της Τουριστικής Επιτροπής ανέλαβαν στις 9 Μαρτίου του 2011. 
Αμέσως μετά την πρώτη συνεδρίαση ξεκίνησαν επαφές με όλους τους επαγγελματίες του 

τουρισμού. Πραγματοποιήθηκε συνεδρίαση με την παρουσία του Λιμενάρχη και του 
Διοικητή της Αστυνομίας Πάρου για την αντιμετώπιση της άγρας πελατών στο λιμάνι και τη 
συζήτηση του θέματος των λαθρομεταναστών. Έγινε συνάντηση με εκπροσώπους από τα 
Ταξί, το ΚΤΕΛ, τους Ναυτικούς Πράκτορες, τους Καφεζυθεστιάτορες, τους εκπροσώπους 
όλων των Συλλόγων Ενοικιαζομένων Δωματίων και Διαμερισμάτων, την Ένωση Ξενοδόχων, 
το Διευθυντή της ΄Ενωσης Αγροτικών Συνεταιρισμών Πάρου για την ανταλλαγή απόψεων 

και προτάσεων για την κατάρτιση από κοινού ενός πλάνου. Σε συνεργασία με τη Νάξο και 
την Αντίπαρο ασχολήθηκε με το θέμα της ενδοκυκλαδικής συγκοινωνίας και συγκεκριμένα 
της σταθερής σύνδεσης με Μύκονο και Σαντορίνη όπως και με τη σύνδεση με Θεσσαλονίκη 
και Κρήτη που θεωρούνται αγορές πολύ σημαντικές. 

Καθ’ όλη τη διάρκεια του έτους ασχολήθηκαν με την ετοιμασία και οργάνωση του 
διαφημιστικού υλικού. Σε καμία περίπτωση δεν ανατέθηκε η παραγωγή του υλικού σε 
διαφημιστική εταιρία με το σκεπτικό να μπει στον "αυτόματο πιλότο". Υπήρχε και 

εξακολουθεί να υπάρχει στενή παρακολούθηση και συνεχής επιμέλεια σε  θέματα 
δημιουργικού και περιεχομένου. Το έργο της επιτροπής ενισχύεται από την από κοινού 
επεξεργασία των θεμάτων με την εταιρία Συμβούλων Τουρισμού MTC GROUP που 
συνεργάζεται ο Δήμος. Χωρίς να υποστηρίζουμε πως είμαστε αυθεντίες επί του τουριστικού 
μάρκετινγκ, θεωρούμε ενδεικτικό της τεκμηριωμένης προσέγγισης μας, το γεγονός πως το 
πρωτότυπα διαφημιστικό concept που συνδέεται με το slogan «Imagine Paros», επελέγη ως 

case study προς μελέτη από το Μεταπτυχιακό Τμήμα Τουρισμού του Πανεπιστημίου 
Πειραιώς στο πλαίσιο των τακτικών εισηγήσεων του Προέδρου της Εταιρίας MTC GROUP 
και του Γενικού Διευθυντή. 

Οργανώσαμε βραδιά οίνου στο προαύλιο της Αγίας Άννας με σκοπό την γνωριμία με 
τα παριανά κρασιά και την προώθησή τους από τους παριανούς επαγγελματίες .  

ΕΚΘΕΣΕΙΣ:  

 ITB ΒΕΡΟΛΙΝΟ                9-11 Μαρτίου  

 SUMMER HOLIDAYS   Αθήνα  20-22 Μαίου  

 WTM Λονδίνο                   7-10 Νοεμβρίου   

 PHILOXENIA Θεσ/νικη      18-20 Νοεμβρίου   

 Σεμινάριο κρουαζιέρας   με εκπρόσωπο την κα Χρ. Φωκιανού 
 

KATAΧΩΡΗΣΕΙΣ: 

 Ολοσέλιδη Καταχώρηση για το Πάσχα στην Πάρο με slogan το «Πάσχα στην Πάρο, 
Πάσχα να ‘χεις να λες...» στην εφημερίδα «ΤΑ ΝΕΑ» 

 Δύο (2) ολοσέλιδες καταχωρήσεις – αφιέρωμα για τον προορισμό -στα 4 περιοδικά 
της Σκανδιναβίας Kalimera Hellas (Νορβηγία, Σουηδία, Δανία και Φινλανδία)  

1) Kalimera Hellas: έκδοση Νορβηγίας, διανομή μέσω της Interpress της μεγαλύτερης 

εταιρίας διανομής με το μεγαλύτερο δίκτυο στην Νορβηγία. Διάθεση από Μάρτιο 2012.  
2) Kalimera Grekland: έκδοση Σουηδίας, δωρεάν διανομή στην διεθνή έκθεση τουρισμού 

TUR, tour operators, δημοσιογράφους, γραφείo ΕΟΤ, Ελληνική Πρεσβεία, σημεία πυκνής 
διέλευσης κοινού, κτλ. Διάθεση από αρχές 2012. 
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3) Kalimera Graekenland: έκδοση Δανίας, δωρεάν διανομή στην Διεθνή έκθεση τουρισμού 

FERIE FOR ALLE, tour operators, δημοσιογράφους, γραφείο ΕΟΤ, Ελληνική Πρεσβεία, 
σημεία πυκνής διέλευσης κοινού, κτλ. Διάθεση από αρχές 2012. 
4) Kalimera Kreikka: έκδοση Φινλανδίας, δωρεάν διανομή στην διεθνή έκθεση τουρισμού 

MATKA, tour operators, δημοσιογράφους, γραφείο ΕΟΤ, Ελληνική Πρεσβεία, σημεία 

πυκνής διέλευσης κοινού, κτλ. Διάθεση από αρχές 2012  
 

 Παρουσίαση της Πάρου στον πρώτο κόμβο της Ελλάδας στο Internet  

GoGreeceNow.com. 

Ο κόμβος GoGreeceNow.com (www.gogreecenow.com) είναι ο 1ος κόμβος που 

σχεδιάστηκε για να αποτελέσει το πρώτο ολοκληρωμένο όχημα της Ελλάδας στις αγορές του 
εξωτερικού, με ιδιαίτερη προβολή στο Σκανδιναβικό κοινό. 
Η στόχευση στην Σκανδιναβική αγορά θεωρούμε ότι είναι επιβεβλημένη δεδομένου ότι εκεί 
δεν υπάρχει έντονο οικονομικό πρόβλημα.  
Οι Σκανδιναβοί ταξιδεύουν με τις οικογένειές τους, και η Πάρος, όπως όλοι γνωρίζουμε, 
θεωρείται ιδανικός προορισμός για οικογενειακό τουρισμό. 

Επίσης, ενδιαφέρονται ιδιαίτερα σε ότι έχει να κάνει με τα θαλάσσια σπορ. 
Η συνεργασία μας λοιπόν με την εταιρεία ΝORTH EVENTS  με την οποία  σχεδιάσαμε τα 
παραπάνω, συμπεριλαμβάνει και την παρουσία μας στις παρακάτω διεθνείς εκθέσεις που 
έγιναν το 2012. 
           1.Διεθνής Έκθεση Τουρισμού Φιλανδίας MATKA  

             (19-22.01.2012) 

           2. Διεθνής Έκθεση Τουρισμού Δανίας FERIE FOR ALLE  

              (24-26.02.2012) 

3. Διεθνής Έκθεση Τουρισμού Νορβηγίας REISELIV*  

   (02-04.03.2012) 

4. Διεθνής Έκθεση Τουρισμού Σουηδίας TUR (22-25.03.2012) 

όπου έγινε εντυποδιανομή του καινούριου διαφημιστικού πακέτου του Δήμου και των 

εντύπων των συλλόγων καθώς και 15 ήμερη παρουσία της Πάρου στο Ελληνικό Κέντρο 
Εμπορίου που βρίσκεται στο ΟΣΛΟ τον Οκτώβριο του 2012 όπου εκεί θα γίνει παρουσίαση 
του προορισμού  σε ένα χώρο όπου θα «ντυθεί» με τα χρώματα και τις μυρωδιές της Πάρου. 
 
ΦΙΛΟΞΕΝΙΕΣ:  

 Μετά από πρόσκληση που δέχτηκε από την εταιρία M.T.C. GROUP,  ο Σύλλογος 

Ενοικιαζομένων Δωματίων & Διαμερισμάτων Αλυκής Πάρου και με την συνεργασία 

της άτυπης Ένωσης Ενοικιαζομένων Δωματίων Πάρου Αντιπάρου και της Ένωσης 

ξενοδόχων Πάρου φιλοξενήθηκε  από το Δήμο Πάρου ομάδα Ρώσων Δημοσιογράφων 

με σκοπό την προβολή του νησιού. 

 Μετά από ενέργειες και της Επιτροπής φιλοξενήθηκε στην Πάρο η Φλόγα της Αγάπης 

των Παραολυμπιακών αγώνων. Η φλόγα πέρασε από όλα τα χωριά του νησιού όπου 

οργανώθηκαν  εκδηλώσεις υποδοχής. Η πορεία της φλόγας παρουσιάστηκε από την 

ΝΕΤ και από το CNN. Υπήρξε συνεργασία όλων των φορέων . 

 Μετά από πρόσκληση την Επιτροπής φιλοξενήθηκε από τον Δήμο Πάρου σε 

συνεργασία με τους Συλλόγους Ενοικ. Δωματίων και τον Ν.Ο.Π.  συνεργείο του 
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τηλεοπτικού σταθμού ΑLTER  με σκοπό να γίνει μια εκπομπή- αφιέρωμα στην Πάρο 

και να προβληθεί ανήμερα τον Δεκαπενταύγουστο.  

 Φιλοξενήσαμε Κορεάτικο τηλεοπτικό σταθμό  

Επίσης, τον συντονισμό των φορέων, σε όλα τα χωριά του νησιών, ανέλαβε η επιτροπή 
όσον αφορά την αποστολή με φοιτητές του Πανεπιστημίου Indianapolis με σκοπό τον 
καθαρισμό των ακτών καθώς και την οργάνωση  μίνι δεξίωσης στην δημοτική βιβλιοθήκη 
προς τιμήν τους. 

 Υποδοχή κρουαζιερόπλοιου ΑΖΑΜΑRRA της εταιρείας ROAYAL CRUISES, το 

οποίο προσέγγισε το λιμάνι της Πάρου για πρώτη φορά, σε συνεργασία με το 

πρακτορείο ΑΝΕΜΟΜΥΛΟΣ ΚΑΙ ΜΕΛΤΕΜΙ . 

 Παροχή βοήθειας σε ότι χρειάστηκε η εταιρεία παραγωγής για τα γυρίσματα της 

ταινίας IMΜATURI  IL VIAGGIO τα οποία κράτησαν δυόμισι μήνες περίπου. 

Έγιναν συναντήσεις με τους φορείς και τους πολίτες με σκοπό την παρότρυνσή τους 

για τη διευκόλυνση των γυρισμάτων, ξεναγήσεις σε όλο το νησί, φιλοξενίες από 

ξενοδοχεία, δωρεάν παροχή ενοικ. αυτοκινήτων και μηχανών στους συντελεστές και 

ότι άλλο χρειάστηκε έτσι ώστε να υπάρξει το καλύτερο δυνατό αποτέλεσμα και  ο 

Δήμος Πάρου να κερδίσει τις εντυπώσεις. 

           Σχεδιασμός προγράμματος τουριστικής προβολής 2012  

Πρωταρχικό κριτήριο που ελήφθη υπόψη είναι ο σχεδιασμός προγράμματος που να 
ανταποκρίνεται όσο το δυνατόν περισσότερο στις ανάγκες του επαγγελματία του 
Τουρισμού στην Πάρο με δεδομένο το περιοριστικό πλαίσιο λειτουργίας του Δήμου. 

Για το λόγο αυτό, στοχεύουμε στην  προσέγγιση σημαντικών αγορών ενδιαφέροντος 
μέσω συμμετοχών σε εκθέσεις τουρισμού και παράλληλες πρωτότυπες και σύγχρονες  
ενέργειες –δράσεις για την ενδυνάμωση της παρουσίας μας σε αυτές πάντα σε 
συνεργασία με τους επαγγελματίες του τουρισμού του νησιού. 

Οι αγορές στις οποίες η επιτροπή αποφάσισε να στοχεύσει το 2012 είναι οι 
εξής: Σκανδιναβικές χώρες, Ιταλία, Γερμανία, Λονδίνο, Βέλγιο, Ολλανδία, Ρωσία, 
Αυστρία για το 2012 και στην συνέχεια άνοιγμα και στην αγορά του Ισραήλ.  

Η φιλοξενία δημοσιογραφικών αποστολών και η οργάνωση press trips με 
σκοπό την γνωριμία τους με τον προορισμό, (τα ήθη, τα έθιμα και τις ομορφιές του), 
είναι ένας από τους στόχους που επίσης έχουμε. Η επιτόπου παρουσία των 
δημοσιογράφων είναι ο καλύτερος τρόπος  διασφάλισης της δημοσιότητας σε ΜΜΕ 
του εξωτερικού αλλά και σε Ελληνικά ΜΜΕ χωρίς μεγάλο κόστος   

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΑΓΟΡΑ: 

  Εξειδικεύοντας το θέμα στην Ελληνική αγορά σχεδιάστηκε  ένα πρόγραμμα με 
προσοχή και σύνεση, δεδομένων των εξαιρετικά περιορισμένων οικονομικών πόρων 

του Δήμου. Στόχος μας ήταν  να «αγγίξουμε» το κοινό με μία δέσμη από 
διαφορετικές ενέργειες όπως συμμετοχή σε προωθητικές ενέργειες όπως  
ραδιοφωνικοί διαγωνισμοί, συνεντεύξεις δημάρχου και μελών της επιτροπής σε 
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ραδιοφωνικούς σταθμούς, προβολή μέσω αλυσίδων καταστημάτων,  υπαίθρια 
διαφήμιση σε  πλάτες λεωφορείων κ.α. πρωτότυπες ενέργειες. 

Στόχος μας είναι κάθε ευρώ που δαπανάται για προβολή να μεγιστοποιεί την αξία 
του προγράμματός μας. 

Ν.Π.Δ.Δ. ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΚΑΙ ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗΣ 

Είναι ένα νέο Νομικό Πρόσωπο το οποίο συγκροτήθηκε τον Ιούνιο του 2011 και 

προήλθε από τη συγχώνευση των ΚΑΠΗ και των Παιδικών Σταθμών Νάουσας και 
Παροικίας. Στον καθένα από τους δύο παιδικούς σταθμούς φοιτούν 50 -55 νήπια, 
πραγματοποιούν διάφορες εορταστικές εκδηλώσεις, διοργανώνουν συναντήσεις 
ευαισθητοποίησης των γονέων και συζητήσεις σε παιδαγωγικά θέματα και πραγματοποιούν 
διάφορες επισκέψεις. Χρηματοδοτούνται από το δήμο μηνιαίως με 12.500 € κάθε παιδικός 
σταθμός και συμπληρωματικά οι γονείς καταβάλλουν οικονομική μηνιαία εισφορά (τροφεία). 

Τα χρήματα επαρκούν οριακά για τις ανάγκες των παιδικών σταθμών. 

ΚΑΠΗ 

Το 2011 πραγματοποίησε τις παρακάτω εκδηλώσεις: 

1. Κοπή Πρωτοχρονιάτικης πίτας 

2. Αποκριάτικος χορός στο Εστιατόριο «Σκανδάλης» στην Αλυκή  

3. Στις 3 Απριλίου έγινε ημερήσια εκδρομή στην Αντίπαρο  

4. Στις 15 Μαΐου εορτάσθηκε η Παγκόσμια Ημέρα της Μητέρας  

5. Στις 15 και 16 Ιουνίου πραγματοποιήθηκε εκδρομή στη Νάξο  

6. Εορτασμός της ημέρας που είναι αφιερωμένη στην τρίτη ηλικία την 1 Οκτωβρίου 
με παρακολούθηση της λειτουργίας στο Ιερό Προσκύνημα και παράθεση 
δεξίωσης στο χώρο του ΚΑΠΗ Παροικίας 

7. Εορτασμός των δέκατων γενεθλίων λειτουργίας του ΚΑΠΗ στις 4 Δεκεμβρίου 

στην Ταβέρνα του Σκανδάλη στην Αλυκή. Η εκδήλωση επιχορηγήθηκε από το 
Δήμο Πάρου και κάλυψε μουσικά αφιλοκερδώς το Μουσικό Συγκρότημα DELA 
PARO, διασκεδάζοντας τα μέλη και τους προσκεκλημένους έως αργά το βράδυ. 

Στόχος είναι το νέο Νομικό Πρόσωπο να καλύψει με επάρκεια τον τομέα της 
κοινωνικής πρόνοιας και αλληλεγγύης. Ήδη προς αυτή την κατεύθυνση έχει αρχίσει 
συστηματική και προγραμματισμένη δουλειά τα αποτελέσματα της οποίας θα φανούν 
άμεσα.  

ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΛΙΜΕΝΙΚΟ ΤΑΜΕΙΟ 

Εξακολουθεί και παραμένει μεγάλο το πρόβλημα έλλειψης προσωπικού, η 
ανεπαρκής στελέχωσή του αποτελεί τροχοπέδη στην επίτευξη σημαντικού έργου. 

ΕΡΓΑ 
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1 Ολοκλήρωση έργου αλιευτικού καταφυγίου Καλελέ  138.000,00 € 

2 Τοποθέτηση σταθερών αγκυροβολίων και καθαρισμός 
γλίστρας στο Βίντσι 

5.000,00 € 

3 Βελτίωση κεντρικής προβλήτας λιμένος Παροικίας (Θέσεις 
2 και 3) 

30.000,00 € 

4 Βιντεοσκόπηση υφάλων σε όλες τις προβλήτες κατ’ εντολή 
ΥΕΝ 

3.000,00 € 

5 Βελτίωση χώρου κεντρικής προβλήτας μετά την 
απομάκρυνση των παραπηγμάτων 

5.000,00 € 

6 Αντικατάσταση φωτιστικών σωμάτων στο Πίσω Λιβάδι 68.000,00 € 

7 Ενίσχυση ποδών τμήματος γεφυρώματος στο καταφύγιο 
Νάουσας (έγινε φέτος) 

6.000,00 € 

8 Επισκευή WC Νάουσας (έγινε φέτος)  11.000,00 € 

9 Επισκευή τοιχίου προστασίας και βελτίωση τμήματος 
δρόμου στη Λιμενική Ζώνη Νάουσας 

11.300,00 € 

10 Ολοκλήρωση έργου αλιευτικού καταφυγίου Αλυκής 12.000,00 € 

11 Έργα βελτίωσης καταφυγίου τουριστικών σκαφών Νάουσας 103.840,00 € 

ΜΕΛΕΤΕΣ 

1 Ολοκλήρωση φακέλου και κατάθεσή του στην Κ.Υ.Δ. 
Κυκλάδων για τη νομιμοποίηση όλων των λιμενικών 

εγκαταστάσεων της Πάρου  

 

2 Τοπογραφικά διαγράμματα στα αλιευτικά καταφύγια 

Αμπελάς-Πίσω Λιβάδι-Δρυός και προβλήτα Κολυμπηθρών 

30.758,00 € 

(Σύνολο για 
όλα) 

3 Προμήθεια οικίσκων WC 14.500,00 € 

 

ΔΡΑΣΕΙΣ Κ.Δ.Ε.Π.Α.Π. 

Είναι γεγονός ότι το 2011 η επιχείρηση δεν χρηματοδοτήθηκε από το Δήμο κατ’ αρχήν 
εξαιτίας της μη έγκρισης του διετούς προγράμματος δράσης παρ’ όλα αυτά η Πρόεδρος, τα 
μέλη του Δ.Σ. και το προσωπικό της Κ.Δ.Ε.Π.Α.Π. κατάφεραν να καλύψουν το κενό 
διοργανώνοντας πλήθος εκδηλώσεων με μεγάλη επιτυχία και δεν είναι τυχαία τα 
κολακευτικά σχόλια από εφημερίδες πανελλήνιας εμβέλειας. 

Το 2011 διοργανώθηκαν οι παρακάτω εκδηλώσεις: 
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-Βραδιές με φως                                                                      12.535,16 €:  

 

  Κινηματογραφικές προβολές                                                 3.567,00 € 
  Ετήσια έκθεση εικαστικού εργαστηρίου     
 Άναμμα χριστουγεννιάτικου δέντρου 11/12                           1.500,73 €  
 Εκδήλωση βράβευσης μαθητών επιτυχόντων σε Σχολές Τριτοβάθμιας Εκπαίδευσης 04/01 

 «Highlights» - Βραδιά Musical  στην αίθουσα Π.Σ. «Αρχίλοχος» 22/01,                                                                                           
350,00 € 

 Συναυλία με το μουσικό σχήμα «ΜΙΝΩΙΤΕΣ»  16/02 Μάρπησσα και 23/03 Παροικία,                                                                       
2.270,40 € 

 «ΓΥΝΑΙΚΑ» Μουσική βραδιά αφιερωμένη στην γυναίκα στις Λεύκες 08/03,                                                                         
4.299,93  € 

 Εορτασμός για την Παγκόσμια ημέρα Θεάτρου στην αίθουσα Π.Σ. «Αρχίλοχος»  27/03,                                                                   
266,00 € 

 Αναβίωση του εθίμου Λαμπαδηφορίας 25/03,                           104,46 €  
 Συναυλία–Πρόσκληση  Ευαισθησίας  με τους Μάνια Παπαδημητρίου - Κώστα Βόβολο 

02/10 
 Παρουσίαση του βιβλίου «Τα Φαινόμενα Απατούν»  του Στέλιου Μάινα.  
  «Από τη Λύρα στη Λυρική» 6 & 7 Νοεμβρίου στην αίθουσα εκδηλώσεων Δημοτικού 

Σχολείου Νάουσας και στην αίθουσα Π.Σ. «Αρχίλοχος»  
 Θεατρική παράσταση «Βρυκόλακες» του Ίψεν στις 11 & 12 Νοεμβρίου στον Νηρέα 
 Προβολή της ταινίας «Από τα Κόκκαλα Βγαλμένη» παρουσία του σκηνοθέτη Σωτήρη 

Γκόριτσα 25 & 27 Νοεμβρίου,                      60,00 € 
 
- Στιγμές Πολιτισμού – Αθλητισμού Καλοκαίρι 2011       172.717,71 € 

 
 1o Πανελλήνιο Συμπόσιο Γλυπτικής στα Αρχαία Λατομεία Πάρου «ΠΑΡΙΑ ΛΙΘΟΣ» 5/06-

2/07 στο πλαίσιο του οποίου έξι γλύπτες διεθνούς φήμης δημιούργησαν αντίστοιχα γλυπτά 
που παρέμειναν στο χώρο. Επίσης  πραγματοποιήθηκαν διαλέξεις από διακεκριμένους 
επιστήμονες στα Αρχαία Λατομεία   και έκθεση γλυπτών, εικόνων, φωτογραφιών «Πάρος 
και Μάρμαρο» στον Δημοτικό Χώρο Τεχνών.  

                                                             39.301,62 € ΧΟΡΗΓΟΙ 11.020,96 € 

 Συναυλία με την Ορχήστρα Νυκτών Εγχόρδων Δήμου Πατρέων με τον Κώστα  Θωμαΐδη 
2/07,                                                                7.547,00  €  

 Πολιτιστικό Πανηγύρι «Γεώργιος Κονιτόπουλος» στην Αλυκή  
  17-19/06,                                                                                    1.160,00 €  
 Εορτασμός της Παγκόσμιας Ημέρας Αιμοδοσίας με αποκαλυπτήρια γλυπτού του Αρ. 

Βαρριά στην πλατεία «Μαντώ Μαυρογένους» 14/06 

 Υποδοχή Ολυμπιακής Φλόγας και τελετή έναρξης  Λαμπαδηδρομίας στην πλατεία «Μαντώ 
Μαυρογένους» των Special Olympics Αθήνα 2011,  19-20/06 

 Παρουσίαση βιβλίου «Κυριακή» του Αλέξη Σταμάτη στην Δημοτική Βιβλιοθήκη 22/06,                                                                       
294,00 € 

  Έκθεση έργων τέχνης του Αλέξη Κυριτσόπουλου στον Δημοτικό Χώρο Τεχνών 1 -5/07,                                                                  
563,24 € 

 Συναυλία με την Συμφωνική Ορχήστρα της ΕΡΤ υπό την Διεύθυνση του Βασίλη 

Τσαμπρόπουλου στο θέατρο του Πάρκου Πάρου 15/07,                                                                    
15.611,31 €    ΕΣΟΔΑ 9.168,10 € 

 Έκθεση του Γεώργιου Πίττα «Τα Πανηγύρια στο Αιγαίο» 15/07  
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 Συναυλία με την Τένια Κουρούση στο Πίσω Λιβάδι 20/07,    2.671,13 €  
 Πανηγύρι Αγίας Άννας 24/7 στην Παροικία με την συμμετοχή του Νίκου Οικονομίδη και 

της Κυριακής Σπανού,                         4.943,74 € 
 Συναυλία με τον μουσικοσυνθέτη Λίνο Κόκοτο στην  Παροικία 28/07,                                                                                        

3.132,00 € 
 8ο Θερινό Σχολείο Πάρου – Πανεπιστήμιο Αιγαίου στο «Σπίτι της Λογοτεχνίας» με θέμα 

«Σύγχρονα Μεταναστευτικά Ζητήματα και Επιπτώσεις στον Ελληνικό Νησιωτικό Χώρο»  
   17-30/07,     1.086,00 € 
 Παρουσίαση του βιβλίου «Ρήξη και Ενσωμάτωση» του Αναστάσιου Γκίκα στην Δημοτική 

Βιβλιοθήκη 31/07  
 Μουσική Παράσταση με την Μάρθα Φριντζήλα και τον Παναγιώτη Τσεβά στην Μαρίνα 

της Νάουσας 02/08,       4.701,00 € 

 Θεατρική ανάγνωση διηγημάτων  «Συγκοπή Πλατάνου» του Ηλία Παπαδημητρακόπουλου 
από τον Στέλιο Μάινα και την Αλεξάνδρα Σακελλαροπούλου 03/08,                                                           
264,70 € 

 Έκθεση Εικαστικού Εργαστηρίου Δήμου Πάρου στον Δημοτικό Χώρο Τεχνών Παλαιά 
Αγορά Παροικίας 5-15/08. 

 Αναδρομική Έκθεση έργων τέχνης Ράλλης Κοψίδη στο Δημοτικό Χώρο Τεχνών Παλαιά 
Αγορά Παροικίας  17/08-10/09,                  8.269,70 € ΧΟΡΗΓΙΕΣ 200,00 € 

 Έκθεση Μαρμαρογλυπτικής Εργαστηρίου Νίκου Περαντινού» Παροικία 18/08,                                                                           
800,00 €  

 ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ – ΓΑΙΤΑΝΟΥ  
 Τριήμερο Βιωματικό Φεστιβάλ «Διαδρομές στην Μάρπησσα» 19-21/08,                                                                                        

3.000,00 € 
 Παιδικές Παραστάσεις μαριονέττας  «Της Μουσικής τα νήματα» από τους 

Ανταμαπανταχού, σε όλη την Πάρο,     4.255,50 € 

 Παρουσίαση φωτογραφικού υλικού της Εύης Μπεληγιάννη με θέμα «Με Αγάπη προς τον 
Ελληνικό Πλούτο Στεριάς και Θάλασσας»   05/09 στην Παροικία και 06/09 στην Αγκαιριά   

 7η Μικρασιατική Συνάντηση 11/09 στο Άσπρο Χωριό  
 Συναυλία 15Αύγουστου Οικονομίδης – Σπανού και  
  βεγγαλικά      14.374,78 € 
 Χορευτικό Κύπρου σε ΄Ασπρο Χωριό και Λεύκες                   2.627,60 €  

 Χορευτικό Τρικάλων                                                                  981,00 €.  
 
Στήριξε οικονομικά και υλικοτεχνικά πλήθος εκδηλώσεων που διοργανώθηκαν σ’ όλες τ ις 
Δημοτικές και Τοπικές Κοινότητες συνολικού προϋπολογισμού 51.000,00 €.  
 
Επίσης η Κ.Δ.Ε.Π.Α.Π. λειτουργεί: 

– Την Σχολή Μουσικής που το 2011 φοίτησαν 115 μαθητές  

                                                            (83.904,70 €) ΕΣΟΔΑ 46.732,50 € 
– Τη Φιλαρμονική ορχήστρα που αριθμεί 30 μαθητές και λαμπρύνει με την          

παρουσία της πολλές εκδηλώσεις                 21.736,69 €  
– Το Μουσικοχορευτικό συγκρότημα. παρακολούθησαν μαθήματα την χρονιά που 

πέρασε 150 παιδιά και 50 ενήλικες με συμβολική οικονομική συνεισφορά 30,00 €.    
(14.869,38 €) ΕΣΟΔΑ 2.220,00 € 

– Το Εικαστικό Εργαστήριο  

Λειτουργεί τμήματα ζωγραφικής, αγιογραφίας, γλυπτικής, κεραμικής, σχεδίου 
(ελεύθερο και γραμμικό). Το 2011 παρακολούθησαν 115 παιδιά και 30 ενήλικες  
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                                                       (48.639,10€). ΕΣΟΔΑ 23.801,00 € 
– Τη Δημοτική Βιβλιοθήκη 

Η Δημοτική Βιβλιοθήκη έχει περίπου 1.200 εγγεγραμμένα μέλη. 
Δανείσθηκαν 3.354 τεκμήρια (3.146 βιβλία, περιοδικά 61 και οπτικοακουστικό υλικό 
147), απαντήθηκαν 1.176 ερωτήσεις, εξυπηρετήθηκαν 9.790 άτομα και στην υπηρεσία 
διαδανεισμού υπήρξαν 7 χρήστες                              (26.391,84€) ΕΣΟΔΑ 730,00 €  

– Το «Σπίτι της Λογοτεχνίας»                                ΕΞΟΔΑ 24.239,78 €  
      Το 2011 πραγματοποιήθηκαν σημαντικά  σεμινάρια και συνέδρια. 
 

Φύλακας σε γήπεδο ΕΞΟΔΑ 2.262,24 € 
Μουσείο Περαντινού ΕΞΟΔΑ 6.098,02 € ΕΣΟΔΑ 800,00 €  
Μουσείο Κάπαρη ΕΞΟΔΑ 185,60 € ΕΣΟΔΑ 300,00 €  

 
Στον Τομέα της Κοινωνικής Μέριμνας η Κ.Δ.Ε.Π.Α.Π. λειτουργεί τα παρακάτω:  

– Το Βρεφονηπιακό Σταθμό Παροικίας «Τα Μελισσάκια» με δυναμικότητα 45 παιδιών (15 
βρεφών και 30 νηπίων) (130.501,62 €) ΕΣΟΔΑ 130.501,62 €  

– Τον Παιδικό Σταθμό Αρχιλόχου «Τα Δελφινάκια» δυναμικότητας 25 νηπίων (84.502,58 €). 
ΕΣΟΔΑ 84.502,58 € 

Και στους δύο σταθμούς η επιλογή των ωφελουμένων βρεφών και νηπίων γίνεται από την 

Ελληνική Εταιρεία Τοπικής Ανάπτυξης και Αυτοδιοίκησης. 
– Το Κ.Η.Φ.Η. δυναμικότητας 30 ηλικιωμένων. Συνολικά πραγματοποιήθηκαν το 2010, 

3.710 επισκέψεις από άμεσα ωφελούμενους εγγεγραμμένους με τις νέες προϋποθέσεις 
Έγιναν 485 μετρήσεις σακχάρου, 698 μετρήσεις αρτηριακής πίεσης, 99 μετρήσεις 
χοληστερόλης και τριγλυκεριδίων. 
ΣΥΝΟΛΟ δαπάνης 88.545,16 € ΕΣΟΔΑ 88.545,16 €  

– Το «Βοήθεια στο Σπίτι» 
Από το 2002 μέχρι σήμερα έχει εξυπηρετήσει 332 άτομα. Το 2011 οι τακτικοί 
επωφελούμενοι με προγραμματισμένη παρακολούθηση και επισκέψεις σε μηνιαία βάση 
ανέρχονταν σε 50-55 άτομα. 
ΣΥΝΟΛΟ δαπάνης 54.144,67 € ΕΣΟΔΑ 50.733,65 €  
 
 Με πρωτοβουλία της  Κ.Δ.Ε.Π.Α.Π.  και σε συνεργασία  με την Ελληνική Αντικαρκινική 

Εταιρεία και την Εταιρεία Καλλυντικών AVON, επισκέφθηκε το νησί μας 1 - 5 Νοεμβρίου 
η Κινητή Μονάδα Μαστογράφου πραγματοποιώντας πάνω από 200 μαστογραφίες στις 
γυναίκες της Πάρου,  400,00 € 

 
– Αθλητικές Δραστηριότητες  

 Ποδηλατικός Γύρος Πάρου 4-5/06 

 Aqua Fan Φεστιβάλ Θαλάσσιων Δραστηριοτήτων για παιδιά στην παραλία του Αϊ 
Γιάννη του Δέτη.                                                                                                 

 Δρόμοι Ελευθερίας 
 
Στο πλαίσιο των Προγραμμάτων Μαζικού Αθλητισμού 2010-2011 υλοποιήθηκαν τα εξής 
προγράμματα: 

 Αθλητισμός και παιδί 

 Άθληση και εφηβική ηλικία 
 Άθληση ενηλίκων 
 Άσκηση στην Τρίτη Ηλικία 
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 Άσκηση στην Προσχολική Ηλικία 
Η χρονική διάρκεια των προγραμμάτων ήταν 22 εβδομάδες. 
Τα προγράμματα υλοποιήθηκαν με μεγάλη επιτυχία από 4-1-2011 έως 15-6-2011. 
Στα προγράμματα αθλητισμός και παιδί διδάχθηκαν τα αθλήματα του στίβου, του 

μπάσκετ καθώς και της ρυθμικής γυμναστικής. Τα παιδιά που συμμετείχαν έμαθαν τις 
βασικές τεχνικές των αθλημάτων. Κύριος στόχος των προγραμμάτων ήταν η γνωριμία των 

παιδιών με τα αθλήματα και η εκμάθηση των κανόνων τους, η χαρά και η διασκέδαση αυτών 
μέσα από την άθληση  να παίζουν και ν’ αγωνίζονται. Οι ηλικίες ήταν από 6 -12 ετών. 

Στο Πρόγραμμα «Άσκηση στην εφηβική ηλικία» διδάχθηκαν τα αθλήματα του 
μπάσκετ, του χάντμπολ καθώς και του στίβου. Τα παιδιά που ασχολήθηκαν με τα 
συγκεκριμένα αθλήματα έχουν καταλάβει ότι η ενασχόλησή τους με τον αθλητισμό τους 
προσφέρει ευεξία, ομαδικότητα, καλύτερη υγεία. Οι ηλικίες ήταν 12 -18 ετών. 

Το Πρόγραμμα «Άσκηση στην προσχολική ηλικία» αναφέρεται σε ηλικίες 3-5 ετών 
και περιλαμβάνει ασκήσεις με τις οποίες τα παιδιά αρχίζουν να συνειδητοποιούν τη θέση 
τους στο χώρο, παιχνίδια που βοηθούν τα παιδιά να αναπτύξουν την κοινωνικότητά τους 
καθώς και κινήσεις του σώματος σε συνδυασμό με τη μουσική. Τα  παιδιά έμαθαν γρήγορα 
πολλά πράγματα και με ανυπομονησία περίμεναν καινούριες δραστηριότητες.  

Το Πρόγραμμα «Άσκηση στην τρίτη ηλικία» εκτελέστηκε και στα τρία ΚΑΠΗ που 
διαθέτει το νησί. Περιλάμβανε ασκήσεις γυμναστικής, πεζοπορίες καθώς και εκμάθηση 

παραδοσιακών χορών. 
Το Πρόγραμμα «Άσκηση ενηλίκων» είχε σαν στόχο την εκγύμναση γυναικών και 

κοριτσιών οι οποίες είχαν ελάχιστες ευκαιρίες για να γυμναστούν έστω και σε ήπια μορφή.  
 

Δ.Ε.Υ.Α.Π. 

Όλοι γνωρίζουμε ότι τα προβλήματα που παρουσιάζονται στον τομέα της ύδρευσης και της 

αποχέτευσης δεν μπορούν να περιμένουν, θέλουν άμεσα λύση και ευτυχώς η Δ.Ε.Υ.Α.Π. 
αυτό το καταφέρνει πολύ καλά. Εκείνο όμως που δεν μπορεί να καταφέρει είναι η είσπραξη 
των οφειλών και αυτό αποτελεί πολύ σοβαρό πρόβλημα το οποίο αν δε λυθεί θα καταστήσει 
τη λειτουργία της προβληματική. Αν όλοι μας πολίτες και επαγγελματίες θέλουμε να είμαστε 
απαλλαγμένοι από προβλήματα ύδρευσης και αποχέτευσης και να μην αναγκαστούμε στο 
μέλλον να πούμε το νερό νεράκι, οφείλουμε να είμαστε συνεπείς στις υποχρεώσεις μας και να 

πληρώνουμε τους λογαριασμούς στην ώρα τους για να μπορεί και η επιχείρηση να παρέχει το 
απαραίτητο αγαθό, το νερό, που έχουμε ανάγκη όλοι μας. 

 
Απολογισμός έργων και προμηθειών της Δ.Ε.Υ.Α.Π. για το έτος 2011  

1. Κατασκευή δικτύου μονάδας αφαλάτωσης  Α  ́φάση                                                                   
115.648,00 € 

2. Αντικατάσταση δικτύων ύδρευσης Καλάμι-Γηροκομείο-Κρωτήρι-Καμάρες                                                     
22.030,00 € 

3. Αντικατάσταση δικτύου ύδρευσης περιοχής Κάμπου                                                          
3.024,00 € 

4. Κατασκευή δικτύου ύδρευσης Αγκαιριάς                   5.210,00 €  

5. Αντικατάσταση δικτύου ύδρευσης Κώστου-Άσπρο Χωριό                                                                          
4.244,00 € 
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6. Κατασκευή δικτύου ύδρευσης από  Παρούση-Αγκαιριά                                                     
5.772,00 € 

7. Αντικατάσταση δικτύου ύδρευσης Νηρέα Νάουσας  4.012,00 €  

8. Κατασκευή αγωγών ομβρίων Δ.Δ. Αρχιλόχου           5.800,00 € 

9. Διάφορες βελτιώσεις αποχετευτικού δικτύου Δ.Δ.   Λευκών                                                                        
4.955,00 € 

ΣΥΝΟΛΟ 170.695,00 € 

Τα παραπάνω έργα συνολικού μήκους 5.310 μέτρων εκτελέσθηκαν με αυτεπιστασία 
από τη Δ.Ε.Υ.Α.Π. και είναι σίγουρο το γεγονός ότι η δαπάνη των έργων με αναθέσεις μέσω 

διαγωνισμών θα στοίχιζαν στη Δημοτική Επιχείρηση περισσότερα από 400.000,00 €. Τα έργα 
αυτά εκτελέσθηκαν με έγκριση του Νομαρχιακού Συμβουλίου Δημοσίων Έργων που 
υπερέβαιναν τα όρια της αυτεπιστασίας. 

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ 

1. Αγορά καινούριου μηχανήματος έργων ΒΟΒCΑΤ   64.800,00 € 

2. Aλλαγή λογισμικού προγράμματος Δ.Ε.Υ.Α. (Αποθήκη-Λογιστήριο-Μισθοδοσία-
Έκδοση Λογαριασμών)    20.000,00 € 

3. Προμήθεια δύο μεταχειρισμένων επιβατικών    αυτοκινήτων                                                                

9.300,00 € 

4. Προμήθεια σωλήνων ύδρευσης-αποχέτευσης           67.154,00 € 

5. Προμήθεια υλικών ύδρευσης-αποχέτευσης              54.905,00 € 

6. Αγορά υδρομετρητών                                                  7.943,00 € 

7. Προμήθεια αντλιών ύδρευσης-αποχέτευσης             45.123,00 € 

8. Προμήθεια αδρανών υλικών                                     23.658,00 €  

9. Προμήθεια έτοιμου σκυροδέματος                           15.231,00 €  

10. Αγορά υλικών ΒΙΟ.ΚΑ. και αφαλάτωσης                32.714,00 € 

ΜΕΓΑΛΑ ΕΡΓΑ ΠΟΥ ΕΝΤΑΧΘΗΚΑΝ ΣΤΟ ΕΣΠΑ ΚΑΙ ΣΕ ΔΙΑΦΟΡΑ ΑΛΛΑ 

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΑ 

Τα τελευταία χρόνια όπως έχουμε τονίσει και άλλες φορές υπήρξε στασιμότητα στην 
υλοποίηση μεγάλων έργων όχι με ευθύνη του Δήμου. Η μεταβατική περίοδος από το Γ  ́
Κ.Π.Σ. στο ΕΣΠΑ ήταν μεγαλύτερης διάρκειας απ’ ότι αρχικά υπολογίστηκε με αποτέλεσμα 

η χώρα μας να παρουσιάσει πολύ μικρό ποσοστό απορροφητικότητας πόρων.  

Ο Δήμος μας όπως έχω πει κι άλλες φορές αυτό το διάστημα δεν έμεινε αδρανής. 
Εξασφάλισε τη διαχειριστική επάρκεια, απαραίτητη προϋπόθεση για την υλοποίηση έργων 
του ΕΣΠΑ από κάποιο φορέα και με συστηματική και προγραμματισμένη δουλειά όλων μας 
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προετοίμασε πλήρεις φακέλους για μία σειρά σημαντικών και πολύ σπουδαίων έργων για το 
νησί μας τα οποία καταφέραμε να εντάξουμε αφού ήμασταν πανέτοιμοι την κατάλληλη 
στιγμή που άνοιγε το κάθε πρόγραμμα. 

Σ’ αυτό το σημείο θέλω να τονίσω ότι η ένταξη ενός έργου δεν έρχεται ως δώρο από 
κάποιον εκτός Πάρου αλλά είναι αποτέλεσμα τεκμηριωμένης πρότασης και ολοκληρωμένου 
φακέλου δουλειάς που έγινε εντός Δήμου. 

Τα αποτελέσματα αυτής της δουλειάς αντικατοπτρίζονται στα παρακάτω έργα που 
εντάξαμε και υλοποιούνται ή θ’ αρχίσει σύντομα η υλοποίησή τους:  

1. Αφαλάτωση Παροικιάς (1.700.000 €) 

Το έργο αυτό χρηματοδοτείται από το Υπουργείο Εσωτερικών για 3,5 χρόνια. 
Καθυστέρησε εξαιτίας των ενστάσεων που κατέληξαν στο Συμβούλιο Επικρατείας 
αλλά και των χρονοβόρων διαδικασιών έκδοσης των σχετικών αδειών. Το 2011 
εξοφλήθηκε η προμήθεια των δύο φορητών μονάδων (1.218.000 €) καθώς και η 
προμήθεια εμπορευματοκιβωτίου (11.368 €). Επίσης δημοπρατήθηκε και βρίσκεται 

σε εξέλιξη η κατασκευή των συνοδών έργων για την εγκατάσταση και λειτουργία 
των μονάδων αφαλάτωσης (προϋπολογισμού 220.000 €). 

2. Νηπιαγωγείο Μάρπησσας (465.000 €) 

Η κατασκευή του πλησιάζει στην ολοκλήρωση. Το Σεπτέμβριο τα νήπια της 
Μάρπησσας θα στεγαστούν στο καινούριο Νηπιαγωγείο και ο Δήμος θα απαλλαγεί 
από το ενοίκιο. 

3. Ανεμόμυλοι Αγίας Άννας και Δημαρχείου (650.000 €)  

Η αποκατάσταση και αναπαλαίωσή τους βρίσκεται σε εξέλιξη. Η πορεία του έργου 
είναι απολύτως ικανοποιητική. 

4. Νηπιαγωγείο Νάουσας (800.000 €) 

Υπογράφηκε η σύμβαση. Το έργο ήδη ξεκίνησε. Ελπίζουμε αν όλα πάνε καλά το 
Σεπτέμβριο του 2013 το έργο να είναι έτοιμο. 

5. Νηπιαγωγείο Αγκαιριάς (1.544.288 €) 

Βρισκόμαστε στη φάση ολοκλήρωσης της εξέτασης των ενστάσεων που έχουν 
υποβληθεί και υπολογίζουμε ότι στα τέλη του μήνα θα υπογράψουμε τη σύμβαση και 
θα ξεκινήσει η κατασκευή του νηπιαγωγείου. 

6. Αποκατάσταση ΧΑΔΑ Νάουσας στη θέση Καντηνελιές-Σαρακήνικο 

(450.000€) 

Το έργο δημοπρατήθηκε. Έχουν υποβληθεί ενστάσεις. Πλησιάζουμε στο τέλος για 

την υπογραφή σύμβασης. 

7. Προμήθεια και εγκατάσταση συστήματος τηλεελέγχου, τηλεχειρισμού και 

ελέγχου διαρροών του δικτύου ύδρευσης (2.881.420 €)  
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Βρισκόμαστε στη φάση αξιολόγησης των τεχνικών προσφορών που έχουν καταθέσει 
οι υποψήφιοι ανάδοχοι του έργου από την αρμόδια επιτροπή. 

8. Αποκατάσταση ΧΑΔΑ στη θέση «Χωριουδάκι-Λάκκοι» (1.184.000 €) 

Βρισκόμαστε στη διαδικασία για την προέγκριση δημοπράτησης δηλ. περιμένουμε 
την έγκριση του Δασαρχείου για δημοσίευση στις εφημερίδες της αρχικής πράξης 
χαρακτηρισμού και στη συνέχεια να προχωρήσουμε στην αγορά του οκοπέδου. 

9. Προμήθεια εξοπλισμού ΧΥΤΑ Πάρου-Αντιπάρου (999.920 €) 

Βρισκόμαστε στη φάση έγκρισης των τευχών δημοπράτησης και αμέσως μετά θα 

προχωρήσουμε στη δημοπράτησή του. 

10.  Εξοικονόμηση ενέργειας στην Πάρο (490.000 €) 

Πρόκειται για το «Πρόγραμμα Εξοικονομώ» που προβλέπει παρεμβάσεις σε 
δημοτικά κτήρια, σε κοινόχρηστους χώρου και δράσεις διάδοσης, δικτύωσης, και 
δημοσιότητας. 

11.  Ιατρεία Νάουσας – Μάρπησσας (300.000 €) 

Εντάχθηκαν και είμαστε στη διαδικασία προέγκρισης δημοπράτησης. 

12.  Ολοκληρωμένο σχέδιο αστικής ανάπλασης Παροικίας Πάρου (3.000.000 €)  

Το σχέδιο περιλαμβάνει τις επιμέρους μελέτες, έργα και προμήθειες. Κάποιες μελέτες 
έχουν ολοκληρωθεί και βρίσκονται στο στάδιο των αδειοδοτήσεων ενώ κάποιες 

άλλες θα ολοκληρωθούν σύντομα. 

13.  Επισκευή, ενίσχυση, βελτίωση και επέκταση υπάρχοντος κτηρίου για 

Δημαρχείο Δήμου Πάρου (1.000.000 €) 

Με απόφαση του τότε Υφυπουργού Ανάπτυξης, Ανταγωνιστικότητας και Ναυτιλίας  
πετύχαμε την τροποποίηση του αρχικού τίτλου που ήταν «Νέο Δημαρχιακό Μέγαρο 
Δήμου Πάρου». Η Τεχνική Υπηρεσία ετοιμάζει την αρχιτεκτονική αποτύπωση του 
κτηρίου αποτελεί και το πρώτο βήμα για να προχωρήσουμε στη συνέχεια. 

14.  Αλιευτικό Καταφύγιο Αλυκής 

Η μελέτη του έργου ξεκίνησε το 1999 και μέχρι σήμερα δεν έχει ολοκληρωθεί. Το 

Μελετητικό Γραφείο το 2011 με δικαστική απόφαση εισέπραξε τα χρήματα που 
έπρεπε με τους ανάλογους τόκους 75.708 €. Η αρτιότητα όμως της μελέτης δεν είναι 
ακόμα δεδομένη. Περιμένουμε να συζητηθεί σύντομα στη συνεδρίαση της ΕΣΑΛ για 
να αποφασίσουμε για τις επόμενες ενέργειές μας. 

15. Επέκταση 2ου Δημοτικού Σχολείου Παροικίας (120.000 €) 

Η Εγνατία ανέθεσε την εκπόνηση της μελέτης στην ΑΙΓΑΙΟ Α.Ε. η οποία προχωράει 
την υλοποίησή της. 

16. Μελέτη 2ου Γυμνασίου Παροικίας (400.000 €) 
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Το έργο εντάχθηκε στο Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων. Προχωρήσαμε στην 
επικαιροποίηση του τεύχους προκήρυξης για τη μελέτη. Ένα τελευταίο έλεγχο ώστε 
να τη θωρακίσουμε όσο γίνεται καλύτερα για να μην είναι ευάλωτη σε ενστάσεις και 
σύντομα το Δημοτικό Συμβούλιο θα κληθεί να αποφασίσει για την εκπόνηση της 
μελέτης. 

17. Αποχετευτικό δίκτυο Νοτιοανατολικής Πάρου και επεξεργασία λυμάτων 

Κώστου-Λευκών 

Η μελέτη ολοκληρώθηκε. Ο Δήμος δαπάνησε 455.000 € και είμαστε έτοιμοι να 
καταθέσουμε το φάκελο μόλις υπάρξει σχετικό χρηματοδοτικό πρόγραμμα.  

Ολοκληρώθηκε η προμελέτη της επέκτασης του Βιολογικού Μάρπησσας. Έχουμε 
υποβάλει στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση Αιγαίου Μ.Π.Ε. για τη μεταφορά λυμάτων 
Κώστου-Λευκών και περιμένουμε την έγκριση των περιβαλλοντικών όρων. Μετά την 
έκδοσή τους προχωράμε στην έγκριση επέκτασης του Βιολογικού και τεύχη 

δημοπράτησης. 

18. Αθλητικά Έργα 

Όπως είναι γνωστό τα αθλητικά έργα δεν είναι δυνατόν να ενταχθούν στο ΕΣΠΑ 
αλλά μέχρι σήμερα δεν υπήρξε και κάποιο άλλο πρόγραμμα που να παρέχει τη 
δυνατότητα ένταξής τους. Ελπίζαμε στην εφαρμογή του Προγράμματος «ΕΛΛΑΔΑ» 
αλλά μέχρι σήμερα δεν φαίνεται πουθενά. 

Εμείς είμαστε έτοιμοι αφού έχουμε φακέλους ώριμους για δύο σημαντικά έργα:  

Α) Κατασκευή Κλειστού Γυμναστηρίου Τ11 στη θέση Ζευλάκι στην Παροικιά. 

Β) Κατασκευή γηπέδου Νάουσας. 

Τον κατάλογο των παραπάνω έργων συμπληρώνουν τρία πολύ σημαντικά και 

σπουδαία έργα για το νησί μας στα οποία καθοριστική και αδιαμφισβήτητη είναι 
παρέμβαση του Γιάννη του Ραγκούση πρώην Υπουργού Υποδομών Μεταφορών και 
Δικτύων. 

Α. ΕΜΠΟΡΙΚΟ ΛΙΜΑΝΙ 

Ζητήθηκε από τον τότε Υπουργό από τη Δ/νση Λιμενικών Έργων στο πλαίσιο της 
υφιστάμενης σύμβασης της μελέτης «Προγραμματικό σχέδιο (προκαταρκτική 
έκθεση) Νέου Λιμένα Πάρου-Οριστική μελέτη έργων Α  ́ φάσης και συναφείς 
μελέτες» να προχωρήσει εκπόνηση Master plan καθώς και στις αναγκαίες 

υποστηρικτικές μελέτες και ενέργειες για την επικαιροποίηση της προκαταρκτικής 
έκθεσης στη θέση Καμινάκι με προσαρμογή των έργων για την υποδοχή μόνο της 
εμπορικής κίνησης.  

Η θέση αυτή είχε προταθεί ως επικρατέστερη μετά την επιλεγείσα αρχική θέση του 
Μώλου. 
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Η διαδικασία προχώρησε, ο ανακεφαλαιωτικός πίνακας συντάχθηκε, εγκρίθηκε από 
την αρμόδια επιτροπή και σήμερα βρίσκεται στο γραφείο του Υπουργού για την 
τελική υπογραφή. Ελπίζουμε αυτό να γίνει σύντομα. 

Β. ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΟΔΙΚΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΑΡΟΥ 

(600.000 €) 

Ο τότε υπουργός έκανε αποδεκτό το αίτημά μου με αρ. πρωτ. 14252/13 -10-2011 και 
ενέκρινε χρηματοδότηση εξακοσίων χιλιάδων ευρώ για τη συντήρηση του οδικού 

δικτύου της Πάρου. Η Περιφέρεια Νοτίου Αιγαίου που ήταν και ο αποδέκτης της 
χρηματοδότησης εκπόνησε την σχετική μελέτη, το έργο δημοπρατήθηκε στις 5 -6-
2012 και αμέσως μετά το καλοκαίρι θα πραγματοποιηθούν οι ασφαλτοστρώσεις σε 
κεντρικούς δρόμους των οικισμών. 

Γ. ΝΕΟ ΠΕΔΙΟ ΕΛΙΓΜΩΝ ΚΡΑΤΙΚΟΥ ΑΕΡΟΛΙΜΕΝΑ ΠΑΡΟΥ 

(προϋπολογισμού 23.500.000 €) 

Το έργο αυτό αποτελεί αίτημα πολλών ετών όλων σχεδόν των κατοίκων και 

επισκεπτών της Πάρου, η υλοποίησή του δρομολογήθηκε από παριανό υπουργό, το 
έργο δημοπρατήθηκε, ολοκληρώθηκε ο προσυμβατικός έλεγχος νομιμότητας της 
διαδικασίας του διαγωνισμού από το Ελεγκτικό Συνέδριο, αναδείχθηκε μειοδότρια η 
Εταιρεία ΠΡΙΣΜΑ ΔΟΜΗ Α.Τ.Ε. και κλήθηκε να προσκομίσει επικαιροποιημένα τα 
δικαιολογητικά που προβλέπονταν από τη διακήρυξη. Έτσι πολύ σύντομα το έργο θα 
ξεκινήσει και το όνειρο όλων μας θα πραγματοποιηθεί. 

Αυτό σε γενικές γραμμές είναι το έργο που πραγματοποίησε αυτή η Δημοτική Αρχή 
τον πρώτο χρόνο αυτής της τετραετίας. Γι’ άλλους αξιολογείται ως τίποτα, γι’ άλλους 
μέτριο έως ικανοποιητικό, γι’ άλλους αρκετά ικανοποιητικό αφού επιτυγχάνεται σε 
μία χρονική περίοδο πρωτόγνωρα δύσκολη εξαιτίας της οικονομικής συγκυρίας. Για 
μένα και μιλάω ως εκπρόσωπος της πλειοψηφίας του Δήμου ισχύει αυτό που έχω 
ξαναπεί. Παραμένει ανοιχτή η πρόσκληση-πρόκληση για κάθε σύγκριση με 
οποιονδήποτε Δήμο του ιδίου μεγέθους με το δικό μας. 

Τα έργα τα οποία εντάχθηκαν και πρόκειται να υλοποιηθούν είναι αναμφισβήτητα 
πολλά και ο φόρτος δουλειάς για όλους μας αλλά ιδιαίτερα για την Τεχνική 
Υπηρεσία είναι βαρύς. Ελπίζω όμως ότι στο τέλος με πνεύμα συνεργασίας θα τα 
καταφέρουμε και θα πετύχουμε την ολοκλήρωσή τους στον κατάλληλο χρόνο. 

Κυρίες και Κύριοι, 

Το νησί μας έχει όλες τις δυνατότητες να πάει στο μέλλον ακόμα καλύτερα και να 
έχει πρωταγωνιστικό ρόλο αρκεί ο καθένας μας να προσπαθήσει να γίνει καλύτερος 
και να προσφέρει στο κοινωνικό σύνολο έστω κάτι παραπάνω. 

Οι αιρετοί οφείλουμε να προχωρήσουμε εγκαταλείποντας τακτικές και συμπεριφορές 
του παρελθόντος που έχουν ξεπεραστεί. Το σήμερα μας επιβάλλει να διαμορφώνουμε 
τεκμηριωμένες προτάσεις και να αγωνιζόμαστε για την επικράτησή τους 
αδιαφορώντας για τις προσωπικές επιπτώσεις. Σήμερα επιβάλλεται να θέλουμε την 
τοπική αυτοδιοίκηση θεσμό και δύναμη της κοινωνικής αλληλεγγύης και συνοχής, 
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πρωταγωνιστή και μπροστάρη στην προσφορά κοινωνικών υπηρεσιών, αυτός πρέπει 
να είναι ο κυρίαρχος στόχος. 

Κλείνοντας θέλω να ευχαριστήσω πολύ όλους τους Δημοτικού Συμβούλους άνδρες 
και γυναίκες πλειοψηφίας και μειοψηφίας, τους Προέδρους και τα μέλη των 
Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων, τους Προέδρους και τα μέλη των Διοικητικών 
Συμβουλίων των Νομικών Προσώπων και των Δημοτικών Επιχειρήσεων για την 

πολύ καλή συνεργασία και την προσφορά τους στο δημοτικό έργο. Να ευχαριστήσω 
επίσης πολύ τους εργαζόμενους στο Δήμο, στα Νομικά Πρόσωπα και στις Δημοτικής 
Επιχειρήσεις οι οποίοι παρ’ όλο που είδαν τους μισθούς τους να μειώνονται, τα 
επιδόματα να εξαφανίζονται και τον όγκο της δουλειάς τους να αυξάνεται εξαιτίας 
των αρμοδιοτήτων που εκχωρούνται και του παγώματος των προσλήψεων, 
ανταποκρίνονται κατά τον καλύτερο τρόπο στις υποχρεώσεις τους σχεδόν όλοι. 

Τέλος ένα μεγάλο ευχαριστώ στους εθελοντές που διαρκώς αυξάνονται.  

Η κ. Πρωτολάτη είπε, η ημέρα απολογισμού είναι μια δημοκρατική διαδικασία, θεσμικά 
κατοχυρωμένη από τον ΚΔΚ , με σκοπό την ενημέρωση των πολιτών μας για τις αποφάσεις 
της διοίκησης κατά τον προηγούμενο χρόνο. Δυστυχώς όμως σήμερα απουσιάζουν οι 
πολίτες, οι επαγγελματικοί σύλλογοι, οι φορείς του νησιού, γιατί προφανώς έχουν γυρίσει την 
πλάτη  τους στην  Δημοτική Αρχή. 
 Ο ρόλος της αντιπολίτευσης, είναι διακριτός και θεσμικά κατοχυρωμένος από τον ν. 

3852/2010. Είναι ξεκάθαρο ότι η αντιπολίτευση δεν συνδιοικεί και δεν συναποφασίζει με 
την δημοτική αρχή. Αντίθετα ο  θεσμικός της ρόλος  είναι ο έλεγχος των αποφάσεων  των 
πράξεων  και  των παραλήψεων  της δημοτικής αρχής μέσα από τα θεσμοθετημένα όργανα 
της αυτοδιοίκησης , η κριτική και η άσκηση παρεμβάσεων σε θέματα ζωτικής σημασίας για 
τον τόπο μας . 
 Επιτρέψτε μου να επισημάνω ότι η απλή ανάγνωση των πεπραγμένων όπως γίνεται σήμερα 

αναφέρεται ρητά στις αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου   οι οποίες έχουν ληφθεί  είτε 
ομόφωνα , είτε κατά πλειοψηφία και δεν αποτυπώνεται ποιά ήταν η θέση της κάθε 

παράταξης σε κάθε απόφαση που λήφθηκε κατά την προηγούμενη περίοδο ούτε ποιες είναι 
οι παρεμβάσεις που έχουν γίνει είτε από εμάς είτε  από  τις άλλες της παρατάξεις της 
αντιπολίτευσης . 
Π.Χ δεν αποτυπώνεται στον απολογισμό οι παρεμβάσεις μας,  για το χαράτσι της ΔΕΗ, για 

τις προνοιακές δομές , για την ακύρωση της επιβολής επιπλέον  τελών παρεπιδημούντων και 
μάλιστα αναδρομικά από το 2008, για την αλλαγή της οργανωτικής δομής του Δήμου.  
 το οποίο ενημερώνουμε τους συμπολίτες μας ότι η δικής μας ΠΑΡΑΤΑΞΗ Η ΠΑΡΟΣ ΑΞΙΑ 
θα το κάνει. 
 Μελετώντας τον απολογισμό έτους 2011 που μας διανείματε, διαπιστώσαμε την απέλπιδα 
προσπάθεια ωραιοποίησης μίας εξαιρετικά δυσάρεστης κατάστασης, προσπάθεια που 

καταλήγει σε απόπειρα αποπροσανατολισμού του Παριανού λαού.  
Αν πάρεις ένα διαβήτη και τον περιφέρεις με κέντρο το δημαρχείο σε μια ακτίνα 100 μέτρων 
θα διαπιστώσεις την εγκατάλειψη που είναι πλέον ορατή σε κάθε πολίτη δυστυχώς και σε 
κάθε επισκέπτη  της Παροικιάς. Είναι δυνατόν να μην φροντίσουνε ούτε καν τους κάδους 
απορριμμάτων. Είναι κατάσταση αυτή, γεμάτα σκουπίδια, τρωκτικά και ότι άλλο φαντάζεται 
κανείς. 

Τα έσοδα από το κράτος είναι σαφώς μειωμένα αλλά από την  άλλη πλευρά δεν κάνετε κάτι 
για να μειώσετε τις λειτουργικές σας δαπάνες,  ενώ ήδη λόγω των περικοπών στη μισθοδοσία 
έχετε ήδη μειωμένο μισθολογικό κόστος. 
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Ενώ πχ  υπάρχουν ανείσπρακτες  βεβαιωμένες οφειλές προσπαθείτε να βρείτε τρόπο να 
επιβάλετε νέους φόρους στους επιτηδευματίες και μάλιστα αναδρομικά από το 2008.  
Το αυτοτελές γραφείο οργάνωσης πληροφορικής κατά την άποψη μας είναι πολυδάπανο, 
αφού δαπανώνται 80.000 ευρώ ετησίως, χωρίς να υπολογίζεται και το μισθολογικό κόστος 
της υπηρεσίας αυτής και το παραγόμενο αποτέλεσμα είναι αναντίστοιχο των δαπανών του 

δήμου. 
Το ασύρματο δίκτυο είναι καθ’ ομολογία προβληματικό  και για να συνδεθεί κάποιος πρέπει 
επιπρόσθετα να αγοράσει κάρτα για να ενισχυθεί το δίκτυο.. 
Τα καύσιμα κίνησης και εφέτος είναι αυξημένα  και ανέρχονται στα 137.780 ΕΥΡΩ  
μειωμένα κατά 12.000 ευρώ από πέρυσι. Το κόστος αυτό κρίνεται  υπερβολικό αν λάβει 
κανείς υπόψη του τον αριθμό των αυτοκινήτων , τις χιλιομετρικές αποστάσεις που διανύονται 

και τα δρομολόγια που γίνονται  . 
Σας είχαμε προτείνει την λειτουργία γραφείου κίνησης οχημάτων από την πρώτη χρονιά, 
ώστε να γίνεται καλύτερος προγραμματισμός και ουσιαστικότερος έλεγχος . 
Ενδεικτικά αναφέρω για να αντιληφθούν οι πολίτες , ότι το 2010 δαπανήθηκαν για επισκευές 
συντηρήσεις  μεταφορικών μέσων του Δήμου  123.274 ,93 ΕΥΡΩ και το 2011 μόλις 
49.288,00 ΕΥΡΩ.  

Η παράθεση και μόνο των αριθμών, φανερώνει το μέγεθος της ανεξέλεγκτης σπατάλης που 
γινόταν και συνεχίζει να γίνεται . 
Θυμίζω ότι φέτος η Δημοτική Αρχή  ψήφησε μετά από δύο άγονες δημοπρασίες την 
απευθείας ανάθεση για καύσιμα ποσού 200.000 ΕΥΡΩ. 
Σε ότι αφορά τα έργα . 
Δεν μπορεί σήμερα να μιλά κανείς  για έργο, αφού αν  αθροίσει κανείς όλα τα έργα μαζί  που 

αναφέρει ο Δήμαρχος στην εισήγησή του , αυτά  δεν ξεπερνούν το ποσό των 621.319 ευρώ , 
όσο δηλαδή ήταν το έργο των ασφαλτοστρώσεων της προεκλογικής χρονιάς του 2010.  
Στην προκειμένη περίπτωση είναι προφανές ότι δεν μιλάμε για έργα, αλλά για επεμβάσεις 
μικρής κλίμακας, που αφορούν την καθημερινότητα μας. 
Αυτό που λείπει πέρα από την απαρίθμηση των έργων  και το οποίο είναι κυρίαρχο ζήτημα 
πολιτικής , είναι η Στρατηγική του Δήμου για τα επόμενα χρόνια όπως :  
Α) Η διαφύλαξη της ποιοτικής και ποσοτικής επάρκειας του οικιστικού και φυσικού 

περιβάλλοντος  
Β) Η ενίσχυση της ελκυστικότητας του νησιού μέσω της αξιοποίησης των προοπτικών της 
τουριστικής ανάπτυξης 
Γ) Η μεγέθυνσης της τοπικής μας παραγωγής και η εξωστρέφειά της. 
Δ) Η ενίσχυση της Τοπικής διακυβέρνησης. 
 

ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΠΡΟΒΟΛΗ  

Από την πολύ καλή προσπάθεια τουριστικής προβολής του νησιού,  που υπερηφανεύεται ότι  
έκανε η Δημοτική Αρχή και για την οποία θυμίζω ότι η Δημοτική αρχή  δαπάνησε το ποσό 
των 193.000 ευρώ, φαίνονται καθαρά και τα αποτελέσματά της .  
Το νησί κατακλύστηκε από  τουρίστες, αλλά  εμείς  ως αντιπολίτευση δεν το είδαμε . 
 Δυστυχώς το νησί στα μέσα Ιουλίου είναι εντελώς άδειο , τα έσοδα των επιχειρήσεων δεν 

καλύπτουν ούτε τα λειτουργικά τους έξοδα της χρονιάς. 
Αλήθεια κ Δήμαρχε  απαντήστε στον Παριανό Λαό, έχετε παραλάβει από  την εταιρεία όλο το 
διαφημιστικό υλικό, τις τσάντες, τα cd , τους χάρτες, τις αφίσες  τα press kit τα θεματικά 
έντυπα. 
ΚΔΕΠΑΠ  
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Ο πολιτισμός  και τουρισμός πρέπει να αποτελούν δύο αλληλένδετους κρίκους στην αλυσίδα 
των ενεργειών που πρέπει να κάνουμε ως νησί για να πετύχουμε την ποιοτική αναβάθμιση 
των αναπτυξιακών μας δυνάμεων. 
Κατ’ τη άποψη μας οι εκδηλώσεις που γίνονται όπως αυτές απαριθμούνται στον απολογισμό 
του Δημάρχου, δεν υπηρετούν το παραπάνω στόχο. 

Αποτελούν οι περισσότερες από αυτές «πανηγυράκια» εντασσόμενες στην καθιερωμένη 
πολιτική της δημοτικής Αρχής « ΑΡΤΟΣ και ΘΕΑΜΑΤΑ» . 
Κατά την άποψή μας  δαπανώνται 172.000 και μάλιστα  σε περίοδο μάλιστα οικονομικής 
κρίσης και το παραγόμενο πολιτιστικό προϊόν είναι αναντίστοιχο των δαπανών του Δήμου.  
Αναφορικά με τη λειτουργία  των υπηρεσιών της ΚΔΕΠΑΠ  

Όλες οι δράσεις της είναι ελλειμματικές, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι οι πολιτιστικές 

υπηρεσίες που παρέχονται πρέπει να κλείσουν. 
Κατά την άποψή μας χρειάζεται εξορθολογισμός των δαπανών λειτουργίας των υπηρεσιών 
αυτών. 
ΠΧ Η Δημοτική Αρχή  θα μπορούσε  να σταματήσει να πληρώνει μισθώματα και να 
λειτουργήσει αυτές τις δράσεις  σε δημοτικά κτίρια, μειώνοντας έτσι το λειτουργικό κόστος 
.Θα μπορούσε  να μισθώσει ενδεχομένως το κτίριο της σχολής μουσικής και να εισπράττει 

ενοίκιο και να μεταφέρει την σχολή μουσικές  σε άλλο χώρο εντός του οικισμού. Θα 
μπορούσε να σταματήσει να πληρώνει δασκάλους από την Αθήνα και να απευθυνθεί στο 
δυναμικό της Πάρου , δίνοντας δουλειά στα νέα παιδιά. 
 
ΛΙΜΕΝΙΚΟ ΤΑΜΕΙΟ 

Καθ ομολογία όλων δεν έχει να παρουσιάσει κάποιο έργο. 

Θα πρέπει να αξιοποιηθεί το αποθεματικό του λιμενικού Ταμείου που ανέρχεται στο ποσό 
των 3.100.000 Ευρώ και  να γίνει ένα μεγάλο έργο υποδομής για το νησί , προτού χαθούν τα 
χρήματα αυτά . 
Αυτό είναι ένα ζήτημα που πρέπει να τεθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο 
ΔΕΥΑΠ 

Η λειτουργία της πηγαίνει από το κακό στο χειρότερο από κακές επιλογές τη Διοίκησης, 
υπάρχουν ανείσπρακτες οφειλές , υψηλό λειτουργικό κόστος , οφειλές προς την ΔΕΗ  .  

Σίγουρα θα πούμε το νερό νεράκι  όταν λειτουργήσει η αφαλάτωσης, που θα αυξήσει και το 
κόστος κατανάλωσης. 
ΤΟΜΕΑΣ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΜΕΡΙΜΝΑΣ  

Κατά την άποψή μας πέρα από την λειτουργία των ΚΗΦΗ ΚΑΠΗ και των βρεφονηπιακών 
που μέχρι και σήμερα λειτουργούν μέσα από προγράμματα , τα οποία όπως λέγεται θα 
σταματήσουν, δεν υπάρχει τίποτε. 

Δεν υπάρχει κοινωνική πολιτική, αν και βιώνουμε βαθιά οικονομική κρίση και είναι γνωστό 
ότι τα κοινωνικά και οικονομικά προβλήματα των πολιτών θα ενταθούν. 
Κατά την  άποψή μας η κοινωνική πολιτική θα έπρεπε να προστεθεί στις πολιτικές της 
Δημοτικής Αρχής και μάλιστα ως πρώτη επιλογή. 
 ΜΕΓΑΛΑ ΕΡΓΑ ΤΟΥ ΕΣΠΑ ΚΑΙ ΑΛΛΩΝ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΩΝ 

Από τον απολογισμό της φετινής χρονιάς λείπουν  

τα έργα της 
Βελτίωσης του αλιευτικού καταφυγίου της Νάουσας  
Το Πολιτιστικό Κέντρο Παροικιάς  
Το Νοσοκομείο 
Το Αλιευτικό Καταφύγιο της Αλυκής , τα οποία ο Δήμαρχος τα είχε αναφέρει στον 
απολογισμό πεπραγμένων της προηγούμενης χρονιάς. 
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Όσον αφορά  τα έργα  Γήπεδο Νάουσας  
Βελτίωση Γηπέδου Μάρπησσας  τα παρουσιάσατε και πέρυσι και φέτος σαν να ήταν 
τελειωμένα . 
 Δυστυχώς όμως το αποτέλεσμα της χρονιάς που μας πέρασε είναι να παραμένουν ακόμη 

και σήμερα ζητούμενα τα μεγάλα έργα υποδομής που έχει ανάγκη ο τόπος μας. 

ΤΟ ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ 
ΤΟ ΝΕΟ ΚΕΝΤΡΟ ΥΓΕΙΑΣ _ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ 
ΤΟ ΕΡΓΟ ΤΟΥ ΝΕΟΥ ΓΥΜΝΑΣΙΟΥ ΠΑΡΟΙΚΙΑΣ 
ΤΟ ΕΡΓΟ ΤΟΥ Β ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  
Η ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗ ΤΗΣ ΝΟΤΙΑΣ ΠΑΡΟΥ <ΛΕΥΚΩΝ ΚΩΣΤΟΥ 
ΤΟ ΛΙΜΑΝΙ ΤΗΣ ΑΛΥΚΗΣ 

ΤΟ ΕΜΠΟΡΙΚΟ ΛΙΜΑΝΙ 
 

Πέρυσι στον απολογισμό σας, μας είπατε ότι θα δώσετε έμφαση στην καθημερινότητα και ότι 

θα πατάξετε την ανεξέλεγκτη ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων πεζοδρομίων, ομπρελών. 
Όχι μόνο δεν πατάξατε τίποτε, αλλά τα πράγματα έχουν εκτροχιαστεί. 
Το έργο όσων ασκούν διοίκηση, κρίνεται καθημερινά από τους πολίτες και σε αυτό το 
επίπεδο καμία απόπειρα ωραιοποίησης δεν μπορεί να αλλοιώσει την πραγματικότητα.  
Γι αυτό εγώ σήμερα δεν θα σας πω, αν είναι καλό, μέτριο ή κακό. 
Ρωτείστε τον ΠΑΡΙΑΝΟ ΛΑΟ για την γνώμη που έχουν για σας. 

Σας θυμίζω τις δέκα συν μία προτεραιότητες που βάλατε προεκλογικά και μοιράσατε σε 
φυλλάδιο. 
Αν είχατε πραγματοποιήσει έστω και την τελευταία  «προτεραιότητά σας»  που θυμίζω  
αφορούσε την ΣΤΕΛΕΧΩΣΗ  ΚΑΙ ΒΕΛΤΙΩΣΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΤΟΥ ΚΕΝΤΡΟΥ 

ΥΓΕΙΑΣ ΕΩΣ ΤΗΝ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ  , θα μπορούσε κάποιος να πει 

ότι κάνατε κάτι. 

 Κύριε Δήμαρχε  
Ακόμη και η ελάχιστη δόση ειλικρίνειας και αυτοκριτικής, μπορεί να προσφέρει τόσο σ' εσάς 
όσο και στον τόπο μας πολύ καλύτερες υπηρεσίες από αυτές που επιδιώκετε και 
επιτυγχάνετε.  
Εμείς πάντως οφείλουμε ως ΠΑΡΟΣ ΑΞΙΑ, να διατηρήσουμε στην κοινωνία μας ζωντανή τη 
φλόγα για καλλίτερο μέλλον, μιας και διανύουμε κρίσιμες εποχές , αλλά δεν πρέπει να 

ξεχνάμε ότι η Δημοκρατία δεν είναι δώρο χωρίς τίμημα αλλά προσφέρεται μαζί με τις 

ευθύνες. 
 

Τελειώνοντας θέλω να επισημάνω ότι ήταν συνειδητή η επιλογή όλων να παραταχθούν με 
την μία ή την άλλη πλευρά και είναι επίσης γνωστό ποιοί εργάζονται για ποιους. Μπορεί να 
μην συμφωνούμε με τις επιλογές της διοίκησης, δεν μπορούμε όμως να μην αναγνωρίσουμε 
ποιοί διαχρονικά προσφέρουν στο Δήμο και ποιοι ακολουθούν μεμονωμένη πολιτική 

δράση, χωρίς ουσιαστικό για τον τόπο αποτέλεσμα. 
 Επειδή οφείλουμε στην κοινωνία να διατηρήσουμε ζωντανή την φλόγα για καλύτερο 

μέλλον, μιας και διανύουμε κρίσιμες εποχές, πρέπει να θυμόμαστε ότι η Δημοκρατία δεν 

είναι δώρο χωρίς τίμημα, αλλά προσφέρεται μαζί με τις ευθύνες.  

 

Δεν αμφισβητεί κανένας την παρέμβαση του υπουργού Γιάννη Ραγκούση για το θέμα του 
αεροδρομίου, θεωρώ όμως ότι άργησε. Πέντε χρόνια ήταν αρκετά για  να προχωρήσουν οι 
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μελέτες στο σύνολό τους (μελέτη πεδίου ελιγμών και κτιρίων) ώστε να ενταχθεί στο ΕΣΠΑ. 
Τώρα το έργο είναι ημιτελές , 23 εκ. ευρώ είναι τμήμα του έργου και κινδυνεύει και αυτή η 
υλοποίησή του , γιατί γνωρίζουμε όλοι ότι το πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων είναι το 
πρόγραμμα του κράτους από το οποίο πληρώνονται οι μισθοί και οι συντάξεις. Ανά πάσα 
στιγμή μπορεί να το αναλάβει κάποιος εργολάβος και να σταματήσει για τη μη ροή της 

χρηματοδότησης. Το δεύτερο πολύ σημαντικό , το Κ.Υ., επιλογή πάλι του κ. Ραγκούση ήταν 
να μη μπει στο ΕΣΠΑ, να χρηματοδοτηθεί από το πρόγραμμα δημοσίων επενδύσεων, και 
αυτό παραμένει στο συρτάρι. Αντί να σιωπήσουμε στο ζήτημα των τίτλων εμείς σηκώσαμε 
παντιέρα και ανακινήσαμε το ζήτημα έλλειψης ιδιοκτησίας των τίτλων του νοσοκομείου με 
αποτέλεσμα να χαθεί και αυτό το πολύ μεγάλο έργο. Το έργο του νέου γυμνασίου Παροικίας, 
υπάρχει χρηματοδότηση από το ΕΣΠΑ, και δεν έχει προχωρήσει, το ίδιο και το Β  ́Δημοτικό. 

Γνωρίζετε πολύ καλά ότι είναι έργα αναγκαία για τον τόπο.  

Ο κ. Μ. Ισιγώνης είπε, θα ασχοληθώ κυρίως με το θέμα πολιτικής γραμμής του δήμου, όπου 
σε αυτόν τον απολογισμό την βλέπω ξεκάθαρη. Καταρχήν υπάρχει μία πλήρης απουσία των 
πολιτών, των φορέων και των συλλόγων. Ο δήμος της Πάρου με τη συγκεκριμένη 
πλειοψηφία ήταν και την προηγούμενη τετραετία και αυτήν απόλυτα ενταγμένος  στη λογική 
των εκάστοτε κυβερνήσεων. Ποτέ του δεν διεκδίκησε κάτι απέναντι στο κράτος, ποτέ του με 
εξαίρεση μία φορά, δε συμμετείχε σε καμία κινητοποίηση για τα προβλήματα των πολιτών 

του. Ήταν πιστός τηρητής όλης της γραφειοκρατικής εντολής που έπαιρνε από τις εκάστοτε 
κυβερνήσεις, τηρούσε απόλυτα χωρίς να συζητάει, χωρίς να διεκδικεί,  τη κυβερνητική 
πολιτική. Τα τελευταία χρόνια που εμείς συμμετέχουμε στο δημοτικό συμβούλιο, ήταν η 
κυβερνητική πολιτική  της λιτότητας, της καταστροφής του κοινωνικού ιστού του τόπου, της 
διάλυσης οποιωνδήποτε εργασιακών κατακτήσεων είχαν έρθει σε αυτόν τον τόπο μετά από 
αγώνες δεκαετιών , της πλήρους καταστροφής του κοινωνικού κράτους  και φυσικά μέσα στα 

πλαίσια της τελευταίας περιόδου της καταστροφής της τοπικής αυτοδιοίκησης, με 
αποκορύφωμα τον ανεκδιήγητο Καλλικράτη , τον οποίο ακόμα και ο δήμαρχος και οι 
δημοτικοί σύμβουλοι της πλειοψηφίας βλέπουν που έχει οδηγήσει την τοπική αυτοδιοίκηση.  

Όλα αυτά που αναφέρονται στο πρώτο τμήμα του απολογισμού πέρα απ’ το ότι για άλλη μια 
φορά εξυμνούν την αγορά , είναι ευχολόγια που δεν συνοδεύονται από κανένα ουσιαστικό  
μέτρο, από καμία ουσιαστική πρόθεση για την αλλαγή της κατάστασης. Ο δήμαρχος λέει 
«Μία αυτοδιοίκηση στην οποία θα δοθεί περισσότερη ελευθερία στη λήψη των αποφάσεων 

των αιρετών της οργάνων και ένα κράτος που θα ελέγχει την εφαρμογή του συντάγματος και 
των νόμων όχι όμως να τις κρίνει επί της πολιτικής τους ουσίας. Λέμε ξεκάθαρα ΝΑΙ να 
ασκείται έλεγχος νομιμότητας ΟΧΙ όμως να ασκείται έλεγχος σκοπιμότητας». Μα οι 
διατάξεις του Καλλικράτη αυτό το οποίο εσείς σήμερα λέτε δεν το επιβάλλουν; Δεν  έχουν 
προκαλέσει έναν ασφυκτικό έλεγχο πάνω στην τοπική αυτοδιοίκηση που ό, τι είχε γλιτώσει 
από τον προηγούμενο Καποδίστρια , ο Καλλικράτης το συνέτριψε , το εξαφάνισε και 

οδήγησε την τοπική αυτοδιοίκηση εκεί που είναι σήμερα;  Να μην μπορεί να παρθεί 
ουσιαστικά καμία απόφαση που να μην είναι απόλυτα ελεγχόμενη από την κυβερνητική 
πολιτική;  

Μου κάνει εντύπωση επίσης, ότι παρ’ όλο που ο δήμαρχος ήταν θύμα αυτής της 
κυβερνητικής πολιτικής δεν αναφέρθηκε πουθενά στις κινητοποιήσεις που έγιναν το 2011 για 
τη κατάσταση που η κυβερνητική πολιτική έχει φέρει στο Κ.Υ. , όταν ο ίδιος λοιδορήθηκε 
από τον τότε υπουργό υγείας, όταν ο ίδιος με την δικαιολογία ότι έρχεται τουριστική 

περίοδος υπονόμευσε τις κινητοποιήσεις που γινόντουσαν εκείνη την περίοδο , σ’ αυτόν τον 
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απολογισμό δεν υπάρχει καμία αναφορά. Αυτό δείχνει ότι ο δήμος τηρεί πιστά την 
γραφειοκρατική πολιτική που του επιβάλλει το κράτος.  

Είναι δεδομένο ότι τα νούμερα είναι αληθινά, τα έσοδα από τις επιχορηγήσεις έχουν μειωθεί 
πολλές φορές. Όμως αυτό δεν δικαιολογεί την ανυπαρξία, αυτού που λέγαμε σαν παράταξη 
ότι πρέπει ο δήμος να ασχοληθεί με το τεράστιο κοινωνικό πρόβλημα , το οποίο η οικονομική 
κρίση φέρνει στον τόπο, το πρόβλημα που η εύπορη , πλούσια και χωρίς προβλήματα Πάρος 

πια δεν υπάρχει, πέρα από τα εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ που ξοδεύει για την τουριστική 
προβολή και τις εκδηλώσεις πολιτισμού οι οποίες στο μεγαλύτερο μέρος τους δεν ήταν παρά 
«άρτος και θεάματα». Μόνο τον τελευταίο καιρό και με τις πιέσεις μας λέμε ότι το Ν.Π. θα 
ασχοληθεί και με τα κοινωνικά και οικονομικά  προβλήματα που έχουν δημιουργηθεί. Το 
2011 ήδη αυτή η κατάσταση ήταν εμφανής και ο δήμος θα έπρεπε να είχε προχωρήσει όπως 
δεκάδες δήμοι στην Ελλάδα σε ανάλογες ενέργειες. Πιστεύω ότι προς τα εκεί θα πρέπει να 

στραφεί πια η κινητοποίηση της δημοτικής αρχής.     

Στο Τ.Π. τα χρήματα που ξοδεύονται για συντηρήσεις δρόμων είναι πάρα πολλά και ίσως θα 
έπρεπε να προχωράμε αργά και σταθερά στην τσιμεντόστρωση ή ασφαλτόστρωση κάποιων 
τμημάτων δρόμων.  

 Ο κ. Κ. Ροκονίδας είπε, θεωρώ ότι ο δικός μας ο ρόλος επιβάλει να είναι πολιτικός. Έχει 
περάσει ένας χρόνος διακυβέρνησης αυτής της δημοτικής αρχής και είναι πολύ σημαντικός 
γιατί είναι ο πρώτος , και επειδή είναι ο πρώτος με ένα νέο θεσμικό πλαίσιο για την τοπική 

αυτοδιοίκηση. Σας θυμίζω ότι η βασική προεκλογική μας αντιπαράθεση, ο δικός μας 
πολιτικός λόγος  σε σχέση με το δικό σας κρίθηκε ουσιαστικά στο τι εξυπηρετούσε το νέο 
θεσμικό πλαίσιο της τοπικής αυτοδιοίκησης. Εμείς λοιπόν σήμερα τη δημοτική αρχή θα την 
κρίνουμε στους εξής άξονες, α) στην επιβεβαίωση ή μη των πολιτικών της εκτιμήσεων, όπως 
αυτές διατυπώθηκαν προεκλογικά, β) στη διαχειριστική της ικανότητα σε σχέση με αυτά που 
υποσχέθηκε,  και γ) στο βαθμό της υλοποίησης των δεσμεύσεών της απέναντι στο λαό.  

Θεωρούμε λοιπόν κε Δήμαρχε ότι αναλάβατε το ρόλο ενός δούρειου ίππου για να περάσει 

στη συνείδηση του Παριανού λαού η πολιτική του Καλλικράτη , η πολιτική δηλαδή 
προσαρμογής της δημοσιονομικής πολιτικής στα πλαίσια των εντολών και των επιταγών της 
Ε.Ε. στο όνομα της εξυγίανσης, της διαφάνειας και της διαύγειας που βέβαια οι επιπτώσεις 
αυτής της πολιτικής είναι ορατές σήμερα σε κάθε εκδήλωση και τομέα της ζωής του λαού 
μας.  

Σήμερα λοιπόν θεωρούμε ότι έρχεστε να καλύψετε αυτές τις πολιτικές ευθύνες 
επικαλούμενοι την κρίση, η οποία για μας είναι καπιταλιστική, κρίση του συστήματος που 

εσείς στηρίξατε στο παρελθόν, το στηρίζετε και σήμερα , θα το στηρίξετε και στη συνέχεια 
γιατί δυστυχώς αυτό βγαίνει από τα λεγόμενά σας. Θέλετε να απαλλαγείτε από αυτό το θέμα 
από τις πολιτικές σας ευθύνες και στη λογική αυτή στήνονται στον τοίχο η πολιτική εξουσία 
του παρελθόντος, πολιτικοί μηχανισμοί , σύστημα κ.λ.π., αλλά σας διαφεύγει ότι αυτό το 
πολιτικό σύστημα που μέσα από την κριτική σας «θέλετε να στήσετε στον τοίχο», είναι το 
πολιτικό σύστημα το οποίο σας έχει αναδείξει ως τοπική εξουσία.  Αυτό λοιπόν είναι ένα 

σχήμα οξύμωρο και γεννά αντιφάσεις. Βέβαια σε κεντρικό πολιτικό επίπεδο ακολουθείται 
αυτή η τακτική  εδώ και καιρό, και φυσικά η τακτική αυτή έχει να κάνει με εκείνους που για 
τους δικούς τους λόγους θέλουν να διατηρήσουν στο παιχνίδι το πολιτικό,  τις δυνάμεις της 
σοσιαλδημοκρατίας και να διατηρηθεί στο προσκήνιο το πολιτικό της προσωπικό.  
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Πρέπει να επισημάνουμε ότι αντιφάσκετε, αν δεν υποκρίνεστε,  όταν από τη μια το ευαγγέλιο 
της πολιτικής σας πρακτικής είναι το θεσμικό πλαίσιο που διαμορφώθηκε για να 
προσαρμόσει την δημοσιονομική πολιτική στα σημερινά πλαίσια, της πολιτικής που σήμερα 
εφαρμόζετε και την κριτικάρετε,  και από την άλλη να διαμαρτύρεστε γιατί η πολιτική αυτή 
έχει μετατρέψει την τοπική αυτοδιοίκηση σε έναν φορέα που ασκεί τη κεντρική πολιτική σε 

επίπεδο τοπικό. Αν λοιπόν κάνουμε πολιτική κριτική στα σημερινά πεπραγμένα έχει να κάνει 
γιατί αυτή ακριβώς η χρονιά ήταν χρονιά ορόσημο για την εξαφάνιση της τοπικής 
αυτοδιοίκησης και ό, τι είχε μείνει από το παρελθόν και δεν έχει να κάνει με το πρόσημο στο 
διαχειριστικό σας έργο αυτόν τον χρόνο, πολύ περισσότερο δεν έχει να κάνει με την 
προσπάθεια ή με το τι κατέθεσε ο καθένας από τα μέλη της δημοτικής αρχής σε αυτόν τον 
χρόνο.   

Εκείνο που θέλουμε να επισημάνουμε είναι ο πολιτικός σας ρόλο για να περάσει η πολιτική 

που περιγράψαμε παραπάνω σε τοπικό επίπεδο, που κατά την άποψή μας εξαφανίζει και τα 
λαϊκά συμφέροντα, και τα δικαιώματα και τις παροχές. Σας κρίνουμε λοιπόν αρνητικά όχι 
γιατί κρίνεται από την δική σας πολιτική η κατάσταση στη χώρα αλλά γιατί στο δικό σας το 
μερτικό αντιστοιχεί ότι καλλιεργήσατε εφησυχασμό, προοπτική και αισιοδοξία και σε 
τελευταία ανάλυση αν είχατε εξαπατηθεί θα έπρεπε να το πείτε. Δεν απορρίψατε λοιπόν το 
ρόλο που σας έταξε η κεντρική εξουσία να παίξετε στον τόπο αντίθετα τον αποδέχεστε 

καθημερινά.  

Είναι χαρακτηριστικό ότι στον απολογισμό των πεπραγμένων δεν υπάρχει καμία αναφορά για 
το ό, τι συνέβη σε σχέση με το ζήτημα της υγείας και για την όποια συμμετοχή του δήμου 
στις κινητοποιήσει αυτές και με δεδομένο ότι η πρώτη απόφαση αυτού του Δ.Σ. ήταν για τα 
ζητήματα υγείας σε αυτόν τον τόπο. Μέσα λοιπόν σε αυτόν τον χρόνο εμείς θεωρούμε ότι 
κρίθηκε η δική σας πολιτική κρίθηκε και η δική μας, αλλά δεν είναι ζήτημα να βάλουμε 
σήμερα στο τραπέζι τη δικιά μας,  θεωρούμε όμως  ότι δικαιωθήκαμε. Η αναφορά στα 

οικονομικά στοιχεία, ΚΑΠ , ΣΑΤΑ κλπ, δεν είναι ζήτημα στο οποίο θα διαφωνήσουμε. 
Μπορούμε να διαφωνήσουμε στο τρόπο που θέλετε να παρουσιάσετε τα ζητήματα που έχουν 
να κάνουν με τα έσοδα ή τα έξοδα από ανταποδοτικές υπηρεσίες και που είναι εμφανής η 
αγωνία να  δείξετε ένα συμμάζεμα το οποίο δεν μπορεί να προκύψει με αυτόν τον τρόπο.  

Όλα αυτά τα νούμερα που έχετε παραθέσει πραγματικά στοιχειοθετούν μια πολιτική η οποία 
νομίζω ότι αιτιολογεί μία επιχειρηματολογία σε σχέση με την πολιτική κατάσταση όπως την 
αναφέρουμε εμείς.  Θεωρούμε ότι υπάρχει μία αντίφαση και ενώ επιζητείτε να υπάρχει μία 

τοπική εξουσία, που να έχει το ρόλο τοπικού κυβερνείου και θα ασκεί έλεγχο νομιμότητας 
από την άλλη στην πράξη υποτιμάτε την ίδια τη λειτουργία του Δ.Σ.  

Αυτή τη στιγμή αναφέρετε μία σειρά από δημοτικές πολιτικές που ασκούνται από μια σειρά 
φορείς του δήμου, Ν.Π., ή δημοτικές επιχειρήσεις,  που όμως την στρατηγική αυτών των 
φορέων και των επιχειρήσεων δεν την έχει αποφασίσει το Δ.Σ.  

Ο ΧΥΤΑ είναι ένα έργο πολύ σημαντικό, ξέρετε ότι έχουν συμβάλλει και άλλοι στο 
παρελθόν για αυτό , όμως εγώ πιστεύω ότι η κριτική για τον ΧΥΤΑ είναι μια κριτική 

εφησυχασμού που θέλει να σηκώσει το δημοτικό έργο αλλά κατά την άποψή μας δεν 
απεικονίζει την πραγματικότητα. Δεν μπορούμε να βαυκαλιζόμαστε για ένα έργο που 
λειτουργεί εδώ και χρόνια και έχει φάει πάνω από το μισό χρόνο ζωής του, ,και πολύ 
σύντομα θα πρέπει να βρεθούμε σε μια θέση να αναζητούμε την επόμενη λύση.  
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Σήμερα λοιπόν έπρεπε όχι να καλλιεργούμε έναν εφησυχασμό αλλά θα έπρεπε να 
καλλιεργούμε την αναζήτηση του τρόπου με τον οποίο αυτό που λέγεται ανακύκλωση θα 
προχωρήσει παραπέρα.  

Για τα σφαγεία βάζω ένα ζήτημα, εδώ υπάρχει μία ψαλίδα η οποία είναι πάνω από εξήντα 
χιλιάδες ευρώ. Με το δήμο της Αντιπάρου δεν έχει γίνει προσπάθεια για να αυξηθούν τα 
έσοδα των σφαγείων.  

Για το ζήτημα της παιδείας δεν ξέρω αν κανείς μπορεί αυτή τη στιγμή να λέει 
«αντιμετωπίσαμε», γιατί τότε δεν ξέρει τι του έρχεται σε πολύ σύντομο χρονικό διάστημα.  

Για την τουριστική πολιτική λέμε όχι ότι δεν έχει γίνει δουλειά , όμως εμείς 
αντιλαμβανόμαστε με έναν άλλο τρόπο την τουριστική επιτροπή του δήμου. Δεν την 
αντιλαμβανόμαστε σαν τουριστικό πράκτορα , αλλά σαν ένα όργανο το  οποίο ουσιαστικά θα 
υλοποιεί μια στρατηγική που θα έχει αποφασίσει το Δ.Σ σε σχέση με αυτό, και αυτό δεν 
υπάρχει. Και μπορώ να σας πω επιγραμματικά λέγοντας για παράδειγμα ότι υπάρχει αστοχία 

επιλογών σε σχέση με το πού πήγε φέτος ο δήμος Πάρου μέσα από τις εκθέσεις.  

Πρόνοια , Βοήθεια στο Σπίτι, ποιος θα το κρατήσει και με τι πόρους.  

Εάν οι παιδικοί σταθμοί χρηματοδοτούνται με το ποσό των 12.500,00 ευρώ ανά Π.Σ. , 
εισφέρουν και οι γονείς άλλα 10.000,00 ευρώ για να λειτουργήσει κάθε παιδικός σταθμός. 
Πρέπει να γίνει συνείδηση του Δ.Σ. ότι από τον Σεπτέμβρη και μετά δεν θα υπάρχει η 
οικονομική δυνατότητα στην κάθε Παριανή οικογένεια να δίνει 30,00 , 50,00 ή 70,00 ευρώ , 
επειδή η φορολογική της δήλωση είναι 30.000,00 και θεωρείται ότι είναι προύχοντας, όταν  
αυτή τη στιγμή μια τετραμελής οικογένεια όριο αντικειμενικά για να μπορεί να ζήσει έχει 

40.000,00 ευρώ. Δεν κατάλαβα κα Πρόεδρε γιατί εκτός από το εκκαθαριστικό απαιτείται και 
η φορολογική δήλωση. Η δικιά μας πρόταση είναι όριο 40.000,00 ευρώ, 5.000,00 ευρώ  για 
κάθε παιδί αφορολόγητο και τα έσοδα για αυτά τα παιδιά να τα καλύπτει ο δήμος. Να 
πληρώσει ο δήμος 10.000,00 ευρώ, αυτό σημαίνει κοινωνικό έργο, πρόνοια για τους πολίτες, 
αυτό σημαίνει κάλυψη αναγκών για τους πολίτες και όχι να δίνουμε 80.000,00 ευρώ για 
τσιμεντοστρώσεις και 65.000,00 ευρώ για 3άλφα (αυτό σημαίνει κάλυψη μιας πολιτικής που 

έχει να κάνει με την συναλλαγή).  

Το έργο του λιμενικού ταμείου δεν είναι ορατό. Δεν έχει αλλάξει η εικόνα της Πάρου στην 
είσοδό της , στην έξοδό της προς την Πούντα, δεν έχουν αλλάξει δηλαδή βασικά πράγματα 
που να λένε ότι υπάρχει ένας οργανισμός εδώ ο οποίος επιμελείται την εικόνα του νησιού σε 
σχέση με το ζήτημα αυτό. Δεν έχει αλλάξει η εικόνα του νησιού με τις σαμπρέλες γύρω - 
γύρω από το λιμάνι που δεν υπάρχουν προσκρουστήρες. Υπάρχει όμως και το ζήτημα της 
πολιτικής ευθύνης την οποία στο παρελθόν δεν την έχετε αναλάβει .  

Εγώ δεν αμφισβητώ ότι προσπαθήσατε και εκεί που μπορέσατε , εντάξατε κάποια έργα στο 
ΕΣΠΑ , θα σας θυμίσω όμως ότι από τα 21 έργα στα οποία αναφέρεστε, τα 11 έργα είναι 
προγραμματισμού της τετραετίας 1998 – 2002. Θέλω να πω με όλα αυτά τα παραδείγματα ότι 
η πολιτική κατά την άποψή μας της δημοτικής αρχής δεν απαντά στις ανάγκες των πολιτών 
μας και σήμερα οι ανάγκες τους είναι τεράστιες και καθημερινά διευρύνονται. Αν σήμερα η 
τοπική κοινωνία είναι στο κυνήγι του μεροκάματου για να κλείσει τις τρύπες του 

οικογενειακού τους προϋπολογισμού, που δεν θα τις κλείσει και το ξέουμε πάρα πολύ καλά, 
τότε όταν θα κλείσει αυτός ο κύκλος και θα είναι Σεπτέμβρης τότε όλα αυτά θα είναι 
προβλήματα που θα είναι φιάλες υγραερίου, που η φωτιά είναι δίπλα τους, και είναι τα 
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ζητήματα της υγείας, της πρόνοιας, της παιδείας, συνολικά της οικονομικής αδυναμίας. Είναι 
πολύ μικρό το ποσοστό εκείνων που έχουν κάνει δήλωση μέχρι στιγμής και ακόμα μικρότερο 
το ποσοστό εκείνων που έχουν πάρει το εκκαθαριστικό τους σημείωμα. Εάν λοιπόν αυτά 
συμβαίνουν σήμερα και εάν εχτές κάποιοι ήταν μάγκες και δεν κατέβαλαν αυτά που έπρεπε 
στη δημοτική αρχή και δεν αντιμετωπίστηκε το φαινόμενο αυτό, δεν μπορώ να καταλάβω 

πως θα αντιμετωπιστεί σήμερα όταν θα υπάρχει πραγματική οικονομική αδυναμία.  

Πριν από 6 μήνες αγωνιζόμασταν για το χαράτσι, σήμερα θα πάρουμε την πρωτοβουλία να 
σηκώσουμε το ζήτημα της αδυναμίας των νοικοκυριών που δεν μπορούν πλέον να 
πληρώσουν το ρεύμα. 

Μέσα από τον απολογισμό της δημοτικής αρχής κρίνεται και η αξιοπιστία της  και η 
συνέπειά της απέναντι στους συναδέλφους της. Κρίνεται και λέω παραδειγματικά ότι 
εκκρεμεί ένα ζήτημα με την ΕΤ3 , έχει έρθει σε συζήτηση το θέμα καταγγελίας της σύμβασης 
με την ΕΤ3; Όχι, παρ’ όλα αυτά οι όποιες επεμβάσεις έχουν γίνει στο χώρο που έχει 

παραχωρηθεί μπορεί να γυρίσει και μπούμερανγκ, δηλαδή να μας πουν ότι έχουμε παραβεί 
τους όρους της σύμβασης μαζί τους.  Η πράξη αποδεικνύει ότι υποτιμάτε την παρουσία και 
των δημοτικών παρατάξεων και των δημοτικών συμβούλων που δεν είναι στην παράταξή 
σας, διότι δεν έχετε συμβάλει εδώ και ενάμισι χρόνο για τον τρόπο με τον οποίο θα πρέπει να 
λειτουργούν οι δημοτικές παρατάξεις και θα διευκολύνονται οι δημοτικοί σύμβουλοι στο 
έργο τους.  

Κλείνοντας θέλω να κάνω ένα κάλεσμα σε όσους μας ακούνε. Το τελευταίο αποτέλεσμα των 
εκλογών ήταν αρνητικό για το λαό, η νέα συγκυβέρνηση διαμορφώνει καινούριους όρους για 
να κάτσει στην πλάτη του λαού καινούρια μέτρα και εκείνο που θέλουμε να επισημάνουμε σε 
όσους μας ακούνε είναι ότι για όλα αυτά που έρχονται ο δρόμος είναι ένας, η οργάνωση και ο 
αγώνας, διαφορετικά θα ισοπεδωθούν τα πάντα.           

 Ο κ. Στ. Φραγκούλης είπε, ακούσαμε από τους προλαλήσαντες δύο πολιτικές τοποθετήσεις 
και μία άλλη τοποθέτηση (ΠΑΡΟΣ ΑΞΙΑ) η οποία απέχει πάρα πολύ από τις άλλες δύο.  

Θεωρώ ότι η τοποθέτηση του δημάρχου ήταν μια στεγνή και απλή τοποθέτηση των  

πεπραγμένων που δεν εκθειάζει την πλειοψηφία του Δ.Σ. αλλά το σύνολο του δημοτικού 
έργου που συντελείται από το Δήμο Πάρου. Τα γνωστά πυρά των διαφόρων παρατάξεων 
ικανοποιούν οπαδούς παρατάξεων και όχι το συμφέρον της Πάρου.  Διαφώνησε με την 
τοποθέτηση της  ΠΑΡΟΣ ΑΞΙΑ σχετικά με τη ΔΕΥΑΠ, τον απολογισμό του δημάρχου, τα 
καύσιμα, καθαριότητα. Υπάρχει πλήρης ασυναρτησία ανάμεσα σε αυτά που λέμε και 
θέλουμε. Μέσα στην πραγματική δύσκολη οικονομική κρίση το έργο του δήμου ήταν ένα 

έργο μέσα από τις πραγματικές δυνατότητες που έχει, χωρίς φανφάρες και λόγια που 
δυστυχώς σήμερα πουλάνε πάρα πολύ έναντι μιας κρίσης και μιας πραγματικότητας που 
επιτέλους αγαπητοί σύμβουλοι πρέπει να προσγειωθούμε. Βέβαια ο καθένας από την πλευρά 
του έχει την άποψή του και μπορεί να μη συμπονεί  αλλά πρέπει να προσγειωθούμε. Λέμε ότι 
ο δήμος πρέπει να βγάζει από τον προϋπολογισμό του απλόχερα και να δίνει για κοινωνική 
πολιτική αλλά δεν έχω ακούσει από πού πρέπει να εισπράξει ο δήμος για να δώσει για την 

κοινωνική πολιτική.  

Ο κ. Γ. Καρατζάς είπε, είναι λυπηρή και οδυνηρή η παντελής απουσία των συμπολιτών μας  
σήμερα, και έχετε πολύ μεγάλες ευθύνες για την μη συμμετοχή των συμπολιτών γιατί όσες 
παρευρέθηκαν στο Δ.Σ. δεν τους έχετε ενθαρρύνει και δεν τους έχετε κάνει να νιώσουν 
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άνετα. Φταίνε βέβαια και οι πολίτες που δεν μετέχουν και αποθαρρύνονται πάρα πολύ 
γρήγορα. Δυστυχώς τη χρονιά που πέρασε δεν καταφέρατε να στηρίξετε όλες τις 
κινητοποιήσεις των συμπολιτών μας που είχαν να κάνουν με θέματα παιδεία και υγείας. 
Πρέπει να το κάνετε φέτος πιστεύω. Πρέπει ο δήμος να προβεί σε δανεισμό αν δεν έχει τα 
κεφάλαια για να παρέχει  κοινωνική πολιτική. Ανέφερε άλλα νησιά , Νάξος, Μύκονος που 

έχουν περισσότερη ανάπτυξη  σε σχέση με την Πάρο. Για την καθαριότητα η εικόνα της 
Πάρου δεν παραμένει καλή. Πιστεύω ότι δεν τα καταφέρατε καλά πέρυσι, πρέπει να 
βελτιώσετε τους τομείς πρόνοιας γιατί θα ακολουθήσουν πολλές σκληρές και δραματικές 
καταστάσεις για τους πολίτες της Πάρου και ο δήμος πρέπει να είναι αλληλέγγυος μαζί του.    

Ο κ. Α. Αρκάς είπε, ο απολογισμός βέβαια γίνεται για τους συμπολίτες για την απουσία των 
οποίων έχουμε όλοι ευθύνη. Σύμφωνα με τον απολογισμό πράγματι ο δήμος Πάρου 
λειτούργησε τη χρονιά που πέρασε επαναστατικά και αντίθετα στο ρεύμα σε σχέση με ό, τι 

συμβαίνει στην Ελλάδα, και αυτό γιατί δεν πτώχευσε. Αυτό θα πρέπει να το βάλουμε καλά 
στο μυαλό μας. Για το έργο της τουριστικής επιτροπής έγινε μεγάλη κριτική και εστιάστηκε 
στο αποτέλεσμα του έργου. Το μεγάλο ερώτημα που μπαίνει είναι κατά πόσο το έργο της 
δημοτικής αρχής διοχετεύεται σωστά στην κοινωνία μας, πόσο η κοινωνία μας 
ανταποκρίνεται σε αυτό το έργο, και εμείς ως δημοτική αρχή τι κάνουμε για να πείσουμε την 
κοινωνία μας να συμμετέχει. Στα πλαίσια της κακής πολιτικής του τουρισμού και ανυπαρξίας 

τουριστών στο νησί αυτήν την περίοδο ακούστηκαν πολλά.  

Πιστεύω ότι η  υγεία είναι μοχλός ανάπτυξης στο νησί και η εικόνα της είναι ανησυχητική. 
Με την ευκαιρία θέλω να προτείνω τη διοργάνωση με πρωτοβουλία του δήμου μιας 
πανκυκλαδικής συνάντησης των ΟΤΑ των Κυκλάδων με εξαίρεση τα δύο νησιά που έχουν 
νοσοκομεία. Σε αυτήν την συνάντηση θα κάνουμε έναν προγραμματισμό και θα δούμε ποια 
είναι η πραγματικότητα και ποιες οι προοπτικές στο χώρο της υγείας στο νομό μας. Πρέπει να 
κληθούν εκπρόσωποι της πολιτείας από τον τομέα υγείας αλλά και εκπρόσωποι της Ε.Ε. 

Χρειάζεται πολλή προετοιμασία και σκέφτομαι ότι μπορεί να  γίνει στα μέσα του 
φθινοπώρου. Ψηφίζω τον απολογισμό.        

Ο κ. Β. Πετρόπουλος είπε, και άλλα νησιά έχουν Γ.Π.Σ . Θεωρώ ότι είναι ατυχής η τελευταία 
πρόταση στον απολογισμό του δημάρχου  «Παραμένει ανοιχτή η πρόσκληση-πρόκληση για 
κάθε σύγκριση με οποιονδήποτε Δήμο του ιδίου μεγέθους με το δικό μας», γιατί σε σύγκριση 
με την Πάρο η Μύκονος Μάιο – Ιούνιο είχε τουρισμό , και η όλη μας συμπεριφορά ήταν 
τέτοια και για αυτό φτάσαμε και σαν χώρα να εκλιπαρούμε χρηματοδοτήσεις από ξένους. 

Στον απολογισμό θα ψηφήσω μόνο το σκέλος που αφορά τη ΔΕΥΑΠ γιατί ο κ. Φραγκούλης 
είναι  από τους ανθρώπους που δουλεύει  και είναι αξιέπαινος.  

Ο κ. Μ. Κωβαίος, Αντιδήμαρχος είπε, ο απολογισμός είναι ειλικρινής , είναι μία πραγματική 
αποτίμηση του έργου που έγινε στο νησί. Αντιμετώπισε τις πραγματικές ανάγκες με τα 
χρήματα που είχε να διαχειριστεί, και όπως είπε ο κ. Αρκάς εμείς είμαστε επαναστατικοί στο 
ότι δεν ακολουθήσαμε την κατηφόρα. Παραμείναμε στο ύψος σαν δήμος και πράξαμε και 

έργο. Οι δαπάνες μειώθηκαν γιατί έγινε πραγματική δουλειά από την υπηρεσία καθαριότητας. 
Η καθαριότητα μπορεί να μην είναι το καλύτερο στο νησί μας παρ’ όλο που είναι καθαρό. 
Ακόμα δεν έχουν προσληφθεί οι επιπλέον υπάλληλοι. Για την τουριστική προβολή θα δούμε 
αν ήταν καλή ή όχι. Ο δήμος ακολουθεί τους νόμους του κράτους. Αποδώσαμε τα μέγιστα.  

Ο κ. Ι. Ραγκούσης είπε, για την υγεία επιτέλους το θέμα θα εξεταστεί σε επίπεδο νομού. 
Πρέπει να πάρουμε πρωτοβουλίες να το περάσουμε εμείς στις Βρυξέλες και αν θέλει το 
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κράτος μας ακολουθεί. Ο κοινωνικός ρατσισμός για κάποιους ανθρώπους που μέσω της 
δουλειάς τους έχουν κάποια εισοδήματα που ξεφεύγουν του μετρίου. Θα ήθελα να μην είναι 
κριτήριο η φορολογική δήλωση για τα παιδιά στους παιδικούς σταθμούς γιατί πιστεύω ότι ο 
πολίτης που πληρώνει φόρο έχει ένα λόγο να έχει ανταποδοτικότητα στο χώρο του. Ας 
διεκδικήσουμε παραπάνω θέσεις ώστε να μην αποκλείονται πολίτες.   

Ο κ. Γ. Μπαφίτης είπε, δεν είναι επιτυχία να λέμε ότι ο δήμος δεν πτώχευσε. Δεν τηρείται η 

είσπραξη οφειλών και για αυτό ο δήμος έχει μειωμένα έσοδα. Από την άλλη έχει έξοδα για 
κάποιες δαπάνες που θεωρώ υπερβολικά. Τα σφαγεία έχουν τεράστιο έλλειμμα , πρέπει να 
κάνουμε κάτι. Ένα άλλο σημείο είναι η σχολή μουσικής, όπου πρέπει επίσης να κάνουμε 
κάτι, στο εικαστικό εργαστήριο, δημοτική βιβλιοθήκη , φύλακας σε γήπεδο , πρέπει να βρείτε 
τρόπους να περιοριστούν τα έξοδα. Στο θέμα της τουριστικής ανάπτυξης έχει γίνει 
προσπάθεια και ο λόγος είναι ότι για πρώτη φορά άκουσε και άλλους η Μ. Χανιώτη σε 

σύγκριση με τους παλιότερους. Δεν αντιμετωπίστηκε η άγρα πελατών, και αυτό είναι βασικό. 
Στις ενέργειες που έγιναν δεν αναφέρθηκε η δουλειά των γερμανών δημοσιογράφων. Η 
επιτόπου παρουσία των δημοσιογράφων βοηθά να έχουμε σημαντικά αποτελέσματα. Σχετικά 
με το λιμενικό ταμείο όντως δεν παρουσιάζεται έργο παρόλο των εσόδων που έχει. Στη 
ΔΕΥΑΠ τα έσοδα της φέτος είναι κατά  πολύ μειωμένα και εκεί πρέπει να δώσει προσοχή.  

Ο κ. Π. Κουτσουράκης , Αντιδήμαρχος Πάρου είπε, πάντα υπάρχουν παρατηρήσεις και 
κριτική. Η κριτική είτε στις ιδανικές συνθήκες ή μη πρέπει να υπάρχει. Οι παρατηρήσεις 

όμως σήμερα ήταν ισοπεδωτικές γιατί δεν ελήφθησαν υπόψη την υφιστάμενη κατάσταση που 
έχει δημιουργηθεί από την πρωτόγνωρη κρίση. Πρέπει να προσαρμοζόμαστε με την 
νομιμότητα και τους θεσμούς. Δώσαμε την ευκαιρία να συμμετάσχουν και άλλοι  στα Ν.Π. 
των σχολικών επιτροπών , αλλά κανείς δεν δέχτηκε. Υπάρχει πρόβλημα, ο δήμος έχει 
αρμοδιότητες αλλά δεν έχει προσωπικό, ούτε πόρους.  

Η κ. Μ. Χανιώτη είπε, η πρακτική μηδενισμού δεν βοηθάει κανέναν. Αναρωτιέμαι αν θέλουν 

κάποιοι άνθρωποι να βοηθήσουν ή απλά θέλουν να κάνουν κριτική;  Έδωσε διευκρινίσεις για 
το τουριστικό πακέτο. Το γεγονός του ότι δεν υπάρχει κόσμος στην Πάρο δεν οφείλεται στον 
δήμο. Όσον αφορά την τουριστική προβολή σχολιάστηκε θετικά από πολλά δημοτικά 
συμβούλια, και η τουριστική καμπάνια του δήμου επιλέχτηκε ως case study προς μελέτη στο 
πανεπιστήμιο του Πειραιά και αυτό μας τιμά σαν δήμο. Διαφορετικό είναι το κονδύλι της 
τουριστικής προβολής  και του τουριστικού πακέτου που θα το έχουμε για τα επόμενα 
χρόνια. Για την καθαριότητα θεωρώ ότι κατά γενική ομολογία η Πάρος είναι από τα 

καθαρότερα νησιά των Κυκλάδων. Για τις εκδηλώσεις θεωρώ ότι το πολιτιστικό πρόγραμμα 
συνέβαλε ουσιαστικά στην τουριστική προβολή της Πάρου. Όλα χρειάζονται , μουσικές 
εκδηλώσεις, πανηγύρια γιατί είμαστε νησί και προβάλουμε την παράδοση και τα έθιμά μας. 
Οι πολίτες απόψε δεν ήρθαν γιατί περνάμε κρίσιμη χρονιά, και επειδή όσες φορές έχουν έρθει 
εξαπολύονται πυρά ανάμεσα στους δημοτικούς συμβούλους. Οι πολίτες όταν καταλάβουν ότι 
είμαστε κοντά τους είναι και αυτοί κοντά μας. Ο απολογισμός είναι χωρίς φανφάρες.   

Η κ. Α. Κάγκανη αναφέρθηκε στην σεμνότητα του δημάρχου και στη δουλειά του ίδιου και 
όλων των άλλων συμβούλων.  Πιστεύω ότι είμαστε όλοι υπεύθυνοι για την απουσία των 
πολιτών σήμερα. Για την καθαριότητα πρόσφατα ήταν εδώ ο Πρόεδρος της Ελληνικής 
Εταιρείας Περιβάλλοντος και  έδωσε τα συγχαρητήρια του για την καθαριότητα του νησιού 
μας. Ο πολιτισμός εκτός από  χρόνο θέλει και χρήμα. Η ΚΔΕΠΑΠ δουλεύει με ζητιανιάς , 
και χορηγίες. Σαν διοικητικό συμβούλιο όλα τα έξοδα των δομών τα έχουμε μειώσει κατά το 

ήμισυ, αν  θέλετε να αυξήσουμε τα έσοδα πρέπει να αυξήσουμε τα δίδακτρα. Η δημοτική 
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βιβλιοθήκη δεν μπορεί να έχει έσοδα, και μέσα από διαγωνισμό ήρθε μέσα στις 9 βιβλιοθήκες 
η καλύτερη στην Ελλάδα. Εάν δεν θέλετε να υπάρχουν οι δομές να το πείτε ξεκάθαρα.   

Η κ. Μ. Τριβυζά αναφέρθηκε στην τουριστική επιτροπή της προηγούμενης δημοτικής αρχής 
και στον κ. Μπαφίτη που ήταν μέλος της επί εννιά χρόνια. Εγκρίνω το έργο της τουριστικής 
επιτροπής, το διαφημιστικό πακέτο προβολής που επιλέχθηκε από το πανεπιστήμιο Πειραιά. 
Η δουλειά αυτή για την προηγούμενη τουριστική επιτροπή ήταν για τέσσερα χρόνια. 

Αναφέρθηκε στα μεγάλα έργα που φτάνουν για να υπερψηφίσει  τον απολογισμό. Ψήφισε 
όλη τη δουλειά της ΚΔΕΠΑΠ, και της ΔΕΥΑΠ. Η δουλειά που κάνουμε εδώ αξίζει να τη δει 
ο κόσμος. Κάλεσε όλους τους δημοτικούς συμβούλους να γίνουν εθελοντές στο δίκτυο 
αλληλεγγύης.   

Ο κ. Ν. Ραγκούσης ευχαρίστησε το δήμαρχο για την τεράστια προσπάθεια που κάνει . ο 
δήμαρχος είναι ανοικτός , ακούει και μπορεί να προσφέρει ακόμα περισσότερα. Το δημοτικό 
λιμενικό ταμείο θέλει επάνδρωση. Είμαι ανοικτός στο θέμα της υγείας που ανέφερε ο κ. 

Αρκάς.  

Ο κ. Ι. Ραγκούσης διαφώνησε με την άποψη της κ. Χανιώτη και Κάγκανη σχετικά με την 
απουσία των πολιτών και στο ότι αυτό οφείλεται στις διαφωνίες μεταξύ των δημοτικών 
συμβούλων.  

Η κ. Γρ. Πρωτολάτη, η κριτική γίνεται καλόπιστα από την πλευρά μας και αποτελεί πολιτικό 
πολιτισμό. Αναφέρθηκε στον κ. Φραγκούλη που αλλοίωσε τα λεγόμενά της σχετικά με το 
μισθό των αιρετών και όχι των υπαλλήλων. Είναι χρέος και ευθύνη μας να αναδεικνύουμε τα 

κακώς κείμενα. Αναφέρθηκε για άλλη μια φορά στο ποσό των 200.000,00 ευρώ για τα  
καύσιμα με απευθείας ανάθεση. Ας επιλέξει ο κ. Φραγκούλης τι μορφή έχει η ΔΕΥΑΠ. 
Πρότεινε να υιοθετήσει η πλειοψηφία  μέρος των προτάσεων που κάνει σύσσωμη η 
αντιπολίτευση.   

Ο κ. Μ. Ισιγώνης είπε, η κίνηση ενεργών πολιτών Πάρου δεν είναι κομματική παράταξη άρα 
δεν μιλάει κομματικά. Γίνεται μία κριτική για το τουριστικό πακέτο. Ειπώθηκε ότι το 
αποτέλεσμα της εταιρείας που επιλέχθηκε δεν ήταν το αναμενόμενο, το παραδέχθηκε και η κ. 

Χανιώτη. Πληρώθηκαν λεφτά  χωρίς να έχουμε αποτέλεσμα, και αυτό είναι λογικό όταν 
εκχωρούμε σε ιδιώτες ανεξέλεγκτα αρμοδιότητες τις οποίες δεν έχουμε γιατί πρέπει να 
προωθήσουμε τον ιδιωτικό τομέα αυτά παθαίνουμε. Είναι ντροπή να λέτε ότι είναι επιτυχία 
του δήμου όταν ένας που κάνει εισηγήσεις στο πανεπιστήμιο Πειραιά τυχαίνει να είναι αυτός 
που πληρώσατε με τα 193.000,00 ευρώ και έβαλε το θέμα αυτό στο μεταπτυχιακό.  

Ο κ. Κ. Ροκονίδας είπε, η κριτική μας έχει καλό σκοπό και η διαφωνία πηγάζει από 
διαφορετική αντίληψη. Αν ήμασταν δημοτική αρχή η κοινωνία θα ήταν στο προσκήνιο και 

όχι στο παρασκήνιο. Ο κοινωνικός παράγοντας πρέπει να ενεργοποιηθεί .  

Ο κ. Δήμαρχος είπε, απογοητεύθηκα από την αποψινή συζήτηση. Η αποδοχή του 
ΚΑΛΛΙΚΡΑΤΗ ή του ΚΑΠΟΔΙΣΤΡΙΑ δεν σημαίνει ότι τυφλά υπακούω σε όλα αυτά που 
λένε.  Μπορεί να γίνουν χιλιάδες βελτιώσεις. Η Ελλάδα έχει αλλάξει, θα πρέπει να δοθεί 
ΣΑΤΑ για τους ανθρώπους που πεινάνε και υποφέρουν. Στο Κ.Υ. δεν μπορώ να αλλάξω τα 
πράγματα και δεν μπορώ να αναφέρω στον απολογισμό τις κινητοποιήσεις που έγιναν στον 

τομέα της υγείας. Πολλοί συμπολίτες μας αν είχαν ένα προσωπικό θέμα θα ήταν παρόντες. Η 
καλοπροαίρετη κριτική είναι απόλυτα αποδεκτή. Όσοι έρχονται στην Πάρο και τους ρωτάω 
μου λένε ότι το καλύτερο στην Πάρο είναι η καθαριότητα και το χειρότερο είναι οι επαίτες. 
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Δεν είναι σωστό να μιλάμε για απευθείας ανάθεση των καυσίμων γιατί δεν ισχύει. Ο ΧΥΤΑ 
θα ανταποκριθεί απολύτως στο χρόνο που προβλέπει η μελέτη και λίγο παραπάνω πιστεύω 
εγώ. Η φορολογική δήλωση δεν πρέπει να είναι κριτήριο για τα παιδιά στους παιδικούς 
σταθμούς, χρειάζεται να το δούμε αυτό.  

Έδωσε διευκρινίσεις για το δημοτικό καφενείο. Λυπάμαι που δεν μπορώ να σας 
εξυπηρετήσω σχετικά με την γραμματειακή υποστήριξη. Σχετικά με το νοσοκομείο δεν έχω 

να πω τίποτα νεότερο από τον προηγούμενο απολογισμό. Το ασύρματο έχει χρησιμοποιηθεί 
από πολλούς. Το 2013 θα είναι κρίσιμο. Πρέπει άμεσα το Δ.Σ. να κάνει μια θεματική 
συνεδρίαση με τα θέματα του λιμενικού ταμείου. Συμφωνώ με την πρόταση του κ. Αρκά 
σχετικά με τον τομέα υγείας.  

Για το τουριστικό πακέτο είπαμε και άλλες φορές ότι η εταιρεία που το ανέλαβε ήταν 
αποτέλεσμα διαγωνισμού. Δεν είναι εύκολο σήμερα να είσαι σε καλή οικονομική κατάσταση 
και να έχεις θετικό πρόσημο. Τα έσοδα μειώνονται στο 50% και οι αρμοδιότητες αυξάνονται 

και αυτό θέλει πολύ δουλειά. Είναι ελάχιστοι οι δήμοι που διαθέτουν τη ΣΑΤΑ για έργα. 
Νομίζω ότι ο δήμος μας βρίσκεται σε μια καλή κατάσταση αλλά οι καιροί είναι τόσο 
δύσκολοι που είναι εύκολο να βρεθείς στα από κάτω. Χρειάζεται πολύ προσοχή.  

                                                      Το  Δημοτικό  Συμβούλιο 

 αφού έλαβε υπόψη την παραπάνω εισήγηση, τις διατάξεις των άρθρων 65, 94, 95 του 
Ν. 3852/2010, του 217 του Ν. 3463/2006 και τα στοιχεία του σχετικού φακέλου , 
  

Αποφασίζει κατά πλειοψηφία 

Εγκρίνει τον απολογισμό πεπραγμένων της Δημοτικής Αρχής για το έτος 2011 όπως 
παρουσιάστηκε από το Δήμαρχο Πάρου. 
 
Ο κ. Β. Πετρόπουλος από τον απολογισμό πεπραγμένων της δημοτικής αρχής για το έτος 
2011 ψήφησε μόνο το σκέλος που αφορά τη ΔΕΥΑΠ .  

Οι κ.κ. Κ. Ροκονίδας, Μ. Ισιγώνης,  Γρ. Πρωτολάτη, Γ. Μπαφίτης, Γ. Καρατζάς, Α. Πατέλης, 
Ι. Ραγκούσης, Ε. Ακάλεστος  μειοψήφησαν.     
 
Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό 217/2012. 
Ύστερα  από την εξάντληση των θεμάτων λύθηκε η συνεδρίαση. 
Σε επιβεβαίωση των παραπάνω συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως κατωτέρω. 

    Ο Δήμαρχος   Ο Πρόεδρος            Τα μέλη  
       (Τ.Υ.)                         (Τ.Υ.)                       (Τ.Υ) 
Βλαχογιάννης Χρήστος Κοντός Λουΐζος        Ακάλεστος Ευριπίδης  
               Αρκάς Αντώνιος  
              Γαβαλάς Στέφανος 
                                                                                           Ισιγώνης Μανώλης  

              Κάγκανη – Κορτιάνου Άννα   
              Καρατζάς Γεώργιος  
              Κουτσουράκης Παναγιώτης  
              Κωβαίος Μάρκος 
                                                                     Λουκής Γεώργιος 

                    Μοστράτος Χρήστος 

              Μπαφίτης Γεώργιος 
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              Πατέλης Άγγελος  
              Πετρόπουλος Βαζαίος  
                                    Πρωτολάτη Γρηγορία    
              Ραγκούσης Ιωάννης  
                                                           Ραγκούσης Νικόλαος  

              Ροκονίδας Κων/νος  
              Ρούσσος Παντελής  

              Τριβυζά - Φραντζή Μαρία   
                  Φραγκούλη Μαρουσώ 
              Φραγκούλης Στυλιανός  

                                                                                           Χανιώτη Μαρία  

     
                                       Για την ακρίβεια 

          Ο Δήμαρχος                     Ο Πρόεδρος                                       
 
                                                     

  Βλαχογιάννης Χρήστος       Κοντός Λουΐζος – Παντελεήμων           


